
PROTOKÓŁ NR VI/2015 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 26 marca 2015 roku, w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 26 marca 2015 roku rozpoczęła się o godz. 
12:00, a zakończyła o godz. 15:40 

W sesji udział wzięło 15 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
nr 1 do niniejszeso protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszeso protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie z 
listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

I. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 15 - stu radnych, na stan 15 - stu. W związku z tym podejmowane 
decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi otrzymali na piśmie czy 
są uwagi do proponowanego porządku? Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - Szanowni Radni chciałabym prosić o wprowadzenie do porządku obrad w 
punkcie podjęcia uchwał w sprawach podpunktu 9 dotyczącego wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie na okres 20 lat części działki położonej w obrębie ewidencyjnym Stare 
Węgorzynko dot. mieszkańca, który ma zlokalizowany na tej nieruchomości szambo i reguluje 
swoje formalności 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję czy są jakieś inne propozycje?. Nie widzę 
głosujemy z wnioskiem Pani Burmistrz, aby pkt wyrażenie zgody zgodnie z treścią uchwały radni 
otrzymali ją na wydzierżawienie działki na okres 20 lat, kto jest za tym aby wprowadzić pod obrady 
dzisiejszej sesji ten projekt uchwały? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — projekt uchwały został wprowadzony 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do głosowania całego porządku obrad 
dzisiejszej sesji wraz z przyjętym pkt 9 kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
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Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek obrad został przyjęty 
Porządek obrad (stanowi załącznik nr 4 do niniejszeso protokołu) 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 lutego 2015 
roku. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 26 stycznia 2015 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
z„a —13 

Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

2.1nterpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - interpelacje, wnioski i zapytania radnych, proszę 
radnych o interpelacje, wystąpienia, proszę Radny Szyłowicz 

Pan Radny Szyłowicz -

1. Ja mam właściwie dwie sprawy pierwsza to sprawa formalna z zapytaniem do naszego 
prawnika mianowicie chodzi mi o kontrolę Komisji Rewizyjnej Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Jak się dowiedziałem wczoraj jeszcze o tym nie wiedziałem, ale 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej jest pracownikiem OPS — u zarazem, jako 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej kontrolował OPS czy tu nie ma konfliktów 
interesów? 

2. Ja ma aneks do swojego wniosku Nr lz sesji I I z 2014 roku dotyczy to świetlicy we wsi 
Cieszyno w uzupełnieniu mojego wniosku dot. lokalizacji świetlicy wiejskiej we wsi 
Cieszyno to daje możliwość wykorzystania działki nr 167/3 o pow. około 450 m 2 . Jest 
to droga niewykorzystywana w ruchu pojazdów, jest administrowana przez władze 
gminne w załączeniu dołączam mapkę sytuacyjną znajdujące się tam bramy wjazdowe 
na sąsiednie posesje nie stanowią problemu ich usytuowanie może być zmienione. Moją 
propozycją jest przeniesienie ww. działki na mocy uchwały Rady Miasta do zasobów 
działek budowlanych gminy i wtedy nic nie będzie stało na przeszkodzie za 
projektowaniem i budowie bardzo potrzebnego obiektu świetlicowego, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, proszę Radny Krzączkowski 

Pan Radny Krzączkowski -

1. Ja mam dwie sprawy i jedna dotyczy pomieszczenia na śmieci, który znajduje się w 
Runowie przy nowo wybudowanej remizie, chciałbym zgłosić, że na tym 
pomieszczeniu został uszkodzony dach, została zerwana papa prosiłbym o w miarę 
szybkie naprawienie tego, bo szkoda, bo dalej wszystko się popsuje 

2. takie zapytanie mam do Pani Burmistrz w Runowie na wsi są dwa pojemniki na śmieci 
tzw. kosze jeden znajduje się koło kościoła, drugi jest koło remizy. Chciałbym się 
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dowiedzieć czy jest jakaś możliwość żeby usługi komunalne opróżniały te kosze?, bo 
jest problem z tym ostatnio żeśmy z sołtysem opróżniali zabieraliśmy to do swoich 
śmieci, bo się przesypywało nikt tego nie pilnuje, dziękuję 

Pani Burmistrz - kto zakupił pojemniki? 

Pan Radny Krzączkowski - te pojemniki zakupiło sołectwo Runowo 

Pani Burmistrz — to to trzeba zlecać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, proszę Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki -

1. Pani Burmistrz ja mam takie pytanie vice wers naszej kotłowni gminnej na osiedlu 40 
- lecia znajduje się lampa ona jak dobrze pamiętam 2-3 lata temu była zainstalowana 
i z jakiegoś powodu nie działa. Czy to jest jakaś kwestia techniczna? Czy odłączone jest 
zasilanie? Prosiłbym skoro ta lampa tam jest żeby się tym zainteresować żeby 
zadziałała, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, Radny Zieliński 

Pan Radny Zieliński -

1. Ja mam jedno zapytanie Pani Burmistrz czy wiadomo czy 
Zarząd Dróg Powiatowych ma w planach remont drogi Węgorzyno - Przytoń? 
Ja tak to, w jakim terminie? dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Radna Łuksza 

Pani Radna Łuksza -

1. Ja mam takie pytanie czy byłaby możliwość zamontowania lustra drogowego ze zajazdu 
z ul. Drawskiej na ul. Zieloną? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, radna Górniak 

Pani Radna Górniak -

1. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Burmistrz jeszcze takie pytanie formalne 
czy jest może wskaźnik, czy mogłabym prosić o wskaźnik?. To jest budynek, który 
należy do wspólnoty mieszkaniowej i jeden z członków tej wspólnoty jest właśnie 
gmina. Jest to budynek Mielno ... obecnie tam zamieszkują Państwo K... część 
budynku jest niezamieszkała są tutaj też dwa kominy już teraz Państwo możecie 
zauważyć, że te dachówki się osuwają, prosiłabym o następne zdjęcie. Tutaj już 
Państwo widzicie, że jest ogrodzenie i po tej prawej części mieszkają Państwo K... a 
tamta część budynku jest niezamieszkała, właściciel gdzieś tam jest, ale chodzi mi o 
taką rzecz w chwili obecnej okna są powybijane to jest akurat łazienka, gdzie jest 
niesamowity grzyb w tej części od samego dołu. To jest wejście jak gdyby taki ganeczek 
ten Pan, który tam mieszka sam sobie zabezpieczył, czym mógł. To jest jego komin 
proszę Państwa i bardzo bym prosiła Panią Burmistrz o wgląd do ostatniego przeglądu 
komina, ten komin teraz jest używany, jak Państwo zauważycie ten komin się rozłazi. 
To są następne kominy, które są po tej drugiej części walącej się. Proszę o następne 
zdjęcie tutaj tak samo widać, że tutaj szyb nie ma, to jest komin i dachówki widać, że 
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to jest karpiówka. Teraz tutaj Państwo bardzo dobrze widzicie, że i górne i dolne to jest 
część, która jest stodoła, stodoła waląca się, ale bardzo bym prosiła żeby umieścić tam 
chociaż tabliczkę np. „Zakaz wstępu", ponieważ z relacji Państwa, którzy tam mieszkają 
wiadomo ładna pogoda dzieci sobie tam ganiają. Tutaj mamy jak gdyby cały budynek 
tam mieszka też rodzina, więc to stanowi zagrożenie bezpośrednie dla tej rodziny ja 
sobie proszę Państwa nie wyobrażam jak zaczną szaleć u nas wichury to te dachówki 
będą latać i stanowią niesamowite zagrożenie, dlatego bardzo bym prosiła o jak 
najszybszą interwencje ze strony gminy żeby wyeliminować zagrożenie, które jest teraz 
bezpośrednie dla dwóch rodzin dla tej rodziny, która tam mieszka i bezpośrednio tutaj 
to jest siedmioosobowa rodzina, dziękuję 

Pan Przewe-amiczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak 

Pani Burmistrz - czy również ze złamaniem prawa mam to robić? Tam jesteśmy tylko 
współwłaścicielem temat od lat jest znany tylko wymaga zgody współwłaścicieli 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to w odpowiedziach Pani Burmistrz 

Pani Radna Górniak - tzn. proszę Państwa tak 

Pani Burmistrz - mam związane ręce 

Pani Radna Górniak - w obecnej sytuacji, gdy jest zagrożenie dla dwóch rodzin następnie 
nawet rozmawiałam z tym Panem i pytałam się czy ma zadłużenie w płaceniu czynszu on 
powiedział, że tak, ale jest on w stanie to wyremontować np. w zamian za uregulowanie tego 
czynszu tam ponad 10.000 zł 

Pani Burmistrz - tam nie ma zniesienia współwłasności tam w każdym kawałku wszyscy 
współwłaściciele nawet na remont wewnętrzny w mieszkaniu, pokoju, kuchni wymagane są 
zgody temat ruszamy, znamy, próbujemy różnymi sposobami, polubownie próbujemy 
zaproponować różne rozwiązania. To nie jest to, że my nie wiemy tylko proces procedury i 
przepisy wiążą ręce 

Pani Radna Górniak - proszę Państwa obecna sytuacja wymaga natychmiastowego podjęcia 
działania i mam nadzieję, że takie zostaną podjęte 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej proszę następne pytania, pani radna 

Pani Radna Kaczmarek -

1. Ja mam taką prośbę na drodze do Łobza po lewej stronie mniej więcej kilometr od 
Węgorzyna stoi zniszczony baner reklamujący działki budowlane w Węgorzynie. Jest 
on pokrzywiony, szpeci, nie spełnia swojej roli czy można by było wpłynąć na 
właściciela działki żeby to usunął? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę o inne interpelacje zapytania, radna 
Sławska proszę 

Pani Radna Sławska -

1. z tego, co mi wiadomo Pani Burmistrz ten plac przy świetlicy w Runowie to nie jest 
nasz to oczywiście jest kolejowy, ale tam zrezygnował Pan, który to wynajmował wiem, 
że złożył rezygnację i nie będzie już tego wynajmował. I ostatnio tak rozmawiałam z 
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mieszkańcami chodzę po tym Runowie i się pytają mnie czy gmina nie mogłaby 
ewentualnie przejąć tego placu?. Może byśmy to jakoś inaczej wykorzystali?, bo już 
przejęliśmy sporo od kolei tą górkę koło torów, tam po byłej Centrali nasiennej tej 
dawnej kiedyś. I jeszcze jest ten plac właśnie PKP, który poprzedni najemca 
zrezygnował, bo coś tak robił przez 3 lata i nie wyszło pytali czy nie można byłoby się 
zająć tą sprawą i przejąć po prostu to prze gminę? dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Radnej Sławskiej czy są jeszcze inne 
interpelacje zapytania radnych nie widzę, proszę sołtysi czy macie jakieś wystąpienia, które 
chcielibyście przekazać na początku sesji może jakieś pytania? Proszę sołtys Słomiński 

Pan Słomiński Sołtys Sołectwa Siełsko -

1. Ja mam takie pytania mieszka 5 rodzin po byłym PRG i chodzi żeby im tam 
zamontować lampy oświetleniowe, bo wszyscy mają tylko te 5 rodzin nie ma o trzy 
punkty świetlne chodzi 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panu Sołtysowi, proszę Pani Sołtys 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz -

1. Pani Burmistrz u nas w Sarnikierzu stoi przystanek autobusowy tam jedno dziecko 
kiedyś jeździło teraz ten przystanek nie ma blachy nie ma dachują miałabym prośbę 
żeby go zabrać może któremuś z sołtysów by się przydał?. Ten przystanek, bo on 
zostanie zniszczony, tam już nikt nie mieszka 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, Pan Sołtys Rataj 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno -

1. w budżecie sołeckim mamy takie przedsięwzięcie nr 4 zakup materiałów na wykonanie 
chodnika Pani Burmistrz prosiłbym o ustalenie z pracownikami, po której stronie i jak 
by miał przebiegać ten chodnik, ewentualnie znalezienie jakiejś nam pomocy, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję nie widzę więcej zapytań. Zamykam punkt 
interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

3.Informacje: 

a).Analiza stanu gospodarki komunalnymi na terenie Gminy Węgorzyno od 1 sierpnia 2013 r. 
do 31.12.2014 r. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - radni i sołtysi tą broszurę otrzymali tam jest 
szczegółowo opisane praktycznie wszystko, czym się no powiedzmy charakteryzuje ta 
gospodarka odpadami na terenie naszej gminy od półtorej roku nawet więcej już jesteśmy na 
tym nowym systemie zagospodarowania odpadami komunalnymi proszę o dyskusję w tym 
temacie, jakieś pytania? Proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - ja chciałabym tylko dodać, że dzisiaj Państwo otrzymali w materiałach 
dodatkowych pierwsza strona dot. tej analizy i należałoby ją umieścić w zamian za ostatnią 
tabelkę w materiałach przesłanych do Państwa, bo ona zawiera już tą tabelę o pół roku 2013 
podsumowaną kolejna już zawiera dochody za ten sam okres obowiązywania opłaty śmieciowej 
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i jest dokonane podliczenie i ustalony wynik całego systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi w Gminie Węgorzyno 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani burmistrz, udzielę sobie głosu 
kierunkując informację o stanie gospodarki odpadami komunalnymi mówimy głównie o 
śmieciach i jak znamy spotkania na naszej sali to to żeby wprowadzić w taką gospodarkę 
odpadami radni w poprzedniej kadencji musieli podjąć 10 uchwał po to żeby zbierać te śmieci 
w jakiś sposób powiem cywilizowany. Jeszcze pewnie będzie dużo pracy przy gospodarowaniu 
tymi odpadami stałymi trochę na wioskach się zrobiło czyściej, ale jeszcze tych wysypisk 
dzikich jest dużo mimo że to jest wkalkulowane w stawkę mówię to przy sołtysach, że to trzeba 
wytłumaczyć, że to wysypanie do paku, na miedzy, sąsiadowi za płot to nic nie daje, bo jeżeli 
my wyślemy w gminie kogoś do sprzątania i dodatkowo zapłacić to my wkalkulujemy w stawkę 
śmieci i wszyscy razem jak będziemy ustalać nową stawkę wody to nową stawkę za usuwanie 
śmieci będziemy musieli zapłacić to w tej chwili są niektóre puste pojemniki są akcje 
mieszkańcy mają pojemniki swoje są akcje zbierania odpadów tych wielkogabarytowych dwa 
razy do roku idzie to dograć jest czynny PSZOK w Połchowie, gdzie można te nadwyżki 
wywieść w razie, czego, jeżeli są na gospodarstwie to gospodarka już jak gdyby zaczyna 
nabierać jakiejś przyszłości, ale powoli małymi kroczkami dojdziemy do gospodarki ściekowej 
szczególnie na wioskach. My w tej chwili rozwiązujemy trudny temat ścieków na Węgorzynie, 
ale powoli to jeszcze będzie Runowo Pomorskie, Połchowo a powoli dochodzi temat wioskach. 
Rok, dwa, pięć lat to szybko minie i dlatego czeka nas w tej kadencji sołtysów i radnych powoli 
uczenie czy rozwiązywania problemów gospodarki ściekami płynnymi. Eternit to już kiedyś 
sołtysi spisywali jakoś powoli jest zdejmowany szkodliwy z budynków i on jeszcze będzie 
trwał na zdjęcie eternitu Marszałek daje pieniądze przy oczyszczalniach przydomowych czy 
może kanalizacji ściekowej na wioskach powoli trzeba przyzwyczajać się przyszłościowo do 
rozwiązania tego tematu na razie mamy analizę gospodarki odpadami stałymi proszę o 
dyskusję, wypowiedzi w tej informacji proszę sołtysie 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - mówił Pan przed chwilą. Wysoka Rado może by 
rozważyć taką propozycję odnośnie zakupu kamer może to by odstraszyło ludzi a podejrzewam, 
że nałożone mandaty na początku... 

Pani Burmistrz - jest w trakcie realizacji zakupu 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - ja powiem gdzie, przynajmniej na moim sołectwie to 
usytuować, pewnie to odstraszy. Pan Szymko pewnie potwierdzi, że niektóre drogi leśne 
wyglądają jakby się ktoś wprowadzał od mebli po sedesy, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - materiał jest obszerny, szczegółowy. Radny Szymko 
proszę 

Pan Radny Szymko - zgadzam się w całości z tym, co powiedział Przewodniczący mamy 
uchwalone te uchwały, które dotyczą problemów gospodarki odpadami natomiast 
rzeczywistość jest całkiem inna, bo tych dzikich wysypisk przybywa bardzo dużo, ale ja 
chciałem się tylko skupić na kwestii finansowej. W materiałach otrzymaliśmy koszty 2014 rok 
na samym dole system gospodarowania nie bilansuje się brakuje nam, czyli musimy kwotę 
174.000,00 zł na dzisiaj jest brak takiej kwoty żeby to wszystko się fajnie kręciło mówiąc 
krótko mieszkańcy gminy Ci, co płacą czy nie płacą muszą jakąś kwotę dołożyć żeby to 
funkcjonowało ze względu na to, że pewna grupa nie płaci i urosło nam na dzisiaj 174.000,00 
zł kwota, której jest brak tej kwoty w sumie gospodarce tymi odpadami i tu właśnie należałoby 
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poczynić wszystko ze strony urzędników gminy, aby te zaległości były ściągane inaczej to 
niestety będzie rosło, jeżeli kwoty nie będą trafiać do budżetu gminy 

Pani Burmistrz - tylko w kwestii uzupełnienia 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz to proszę uzupełnić 

Pani Burmistrz - te 174.000,00 zł fakt jest to kwota, jaką nie bilansuje się system, ale w tych 
174.000,00 zł zaległości jest 96.000,00 zł pozostała kwota do zbilansowania systemu wynika z 
tego, że przepisy zobowiązują nas do poniesienia pewnych wydatków, które są jednorazowe na 
początku funkcjonowania systemu i im więcej lat będzie ten system funkcjonował to one się 
będą rozkładały w czasie i jeśli wszyscy mieszkańcy by płacili to jest możliwość, że ta 
brakująca reszta rozłoży się w czasie i się nam zbilansuje ten system, ale do tego czasu 
ponosimy koszty zbilansowania systemu z własnego budżetu z innych rzeczy. Nie uważam za 
stosowne, żeby opłatę śmieciową podnosić, dlatego też Państwu Radnym nie przygotowuje 
takich propozycji i takich uchwał można by było sobie w ten sposób poradzić tylko myślę, że 
nie tędy droga spróbujmy jeszcze przez chwilę poobserwować i przeanalizować jak wygląda 
ściągalność jak wygląda realizowanie obowiązku przez naszych mieszkańców, co możemy to 
pozyskujemy środki z zewnątrz, żeby dodatkowo nie obciążały systemu. Pozyskaliśmy 
pieniądze na utworzenie PSZOK-a, pozyskaliśmy pieniądze na zakup pojemników do 
segregacji odpadów w systemie gniazdowym, czyli te kolorowe dzwony, które w marcu 
pojawiły się na terenie całej gminy we wszystkich miejscowościach, więc myślę, że musimy 
dać sobie trochę czasu, ale nie leżeć bezczynnie, tylko powinniśmy podwyższać świadomość 
własną na temat odpadów, edukować się i próbować przekazywać tą wiedzę innym 
mieszkańcom naszej gminy przede wszystkim to co już tutaj było poruszane, że skoro opłata 
śmieciowa weszła w życie skoro mieszkańcy są zobowiązani ją płacić a Ci, którzy nie płacą i 
tak będą brzydko mówiąc ścignięci przez gminę lub przez Urząd Skarbowy, bo przepisy się 
zmieniły i egzekucje od 18 maja będą prowadziły Urzędy Skarbowe tak jak egzekucje 
podatkową to przepraszam za określenie, ale chcę użyć dobitnych słów, głupotą jest 
wywożenie, podrzucanie śmieci w miejsca niedozwolone, tworzenie nowych dzikich wysypisk 
śmieci, bo skoro w ramach opłaty śmieciowej każdy prawie rodzaj śmieci jest odbierany spod, 
że tak powiem nieruchomości spod drzwi naszych domów to nauczmy się tego żeby 
odpowiednio w odpowiednich dniach zgodnie z harmonogramem wystawiać te odpady, które 
będą zabrane. Nie musimy ich bezmyślnie przenosić nawet do tych systemów gniazdowych nie 
musimy wynosić pustych butelek PET - ów ponieważ, PET to jest segregowany odpad i jego 
należy wrzucać w worki jakie dostajemy, te niebieskie worki, które dostajemy z firmy ZUK i 
te worki są od nas sprzed progu zabierane w odpowiednim czasie. Więc nawet tego nie trzeba 
się fatygować żeby do tych kolorowych pojemników te pety nosić jedno, co trzeba wynosić i 
jeszcze trochę się pomęczyć w tym wszystkim to to, że szkło. Nie mamy prawa magazynować 
u siebie w pojemnikach czy w workach szkoło opakowaniowe musimy odnieść do pojemników 
tych kolorowych w systemie gniazdowym, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, Radny Szymko jeszcze raz 

Pan Radny Szymko - ja chciałbym jeszcze raz są radni z poprzedniej kadencji jak pamiętają 
jak mówiliśmy, że jak powstanie ten PSZOK to cena śmieci powinna nawet nieco zmaleć pod 
warunkiem, że 100% będzie płacone za śmieci i drugi warunek 100% śmieci do tych 
pojemników i wtedy to powinno funkcjonować i ceny powinny spadać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna Sławska 
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Pani Radna Sławska - ja zgadzam się z wami, że dzikie wysypiska to jest problem wszędzie ja 
może powiem Państwu skąd powstaje ja zauważyłam np. ostatnio gabaryty coś tam 
powystawiali ludzie wieczorem połowy rzeczy do rana już nie ma biorą coś tam powyciągają 
jakieś tam blachy, części a później to co im zostaje to wywalają u mnie np. jak się jedzie na 
ogródki działkowe bo coś wykręcą z komputera z laptopa, ale jeszcze jedno pytanie to tak 
mówię na marginesie, że takie sytuacje się dzieją i z tym trzeba walczyć ja podejrzewam, że ze 
Strzeleckiej nikt nie wywiózł jakieś rzeczy tylko z Kolejowej. Wspomniał pan o tym wysypisku 
w Połchowie, bo tak mnie pytają tez nie jestem zorientowana kiedy ono jest otwarte? 

Pani Burmistrz - dwa razy w miesiącu druga i czwarta sobota miesiąca 

Pani Radna Sławska - to nie można by było jakiś malutkich ogłoszeń byśmy to na tablicę 
ogłoszeń wrzucili, bo pytają się po prostu ludzie żeby dać to na tablicę niech wszyscy wiedzą, 
że to jest już czynne, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Sławskiej po krótkiej dyskusji 
stwierdzam, że radni z informacją gospodarki odpadami komunalnymi się zapoznali 

b) Informacja Pani Burmistrz z działalności między sesjami — informacja ustna 

Pani Burmistrz - zapraszam na fotorelacje przygotowaną z uroczystości wydarzeń, jakie miały 
miejsce od poprzedniej sesji (fotorelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszeso protokołu). 

- 2 marca Obchody Państwowości Polskiej na ziemi węgorzyńskiej uroczystość w 
kościele a później złożenie hołdu wszystkim Pionierom ziemi węgorzyńskiej 

- 11 marca obchodziliśmy dzień sołtysa t j . ostatni dzień ubiegłej kadencji już nazajutrz 
odbyły się pierwsze wybory sołeckie w celu wyłonienia na nowo Sołtysów i Rad 
Sołeckich 

- 14 marca w auli gimnazjum były przygotowane prze jednostkę OSP Warsztaty z 
udzielania pierwszej pomocy, ponieważ te umiejętności są nam potrzebne myślę, że 
przez całe życie je powinniśmy sobie utrwalać przypominać co jakiś czas, bo nie wiemy 
kiedy będą nam potrzebne oby nikt z nas nie był w sytuacji czy potrzebującego czy 
udzielającego takiej pomocy 

- Pierwszy dzień wiosny w naszej gminie współorganizatorami byli: radni, emeryci 
odbył się rajd turystyki zarówno rowerowej jak i pieszej w okolicach nad leśniczówki, 
geocaching poznawaliśmy 

- w między czasie odbyła się dostawa zakupionego w ramach projektu sprzętu dla 
jednostki OSP w Węgorzynie możemy zobaczyć łódź hybrydową, sprzęt hydrauliczny 
samochód jeszcze w ramach tego mamy jednostka ma namiot kwatermistrzowski z 
wyposażeniem jeszcze dodam 

- do tego proj ektu gdzie Państwo widzieliście sprzęt strażacki t j . w ramach proj ektu, j aki 
realizujemy z RPO budowa remizy pierwszy etap wraz z wyposażeniem ten sprzęt już 
widzicie, budowa trwa tez Państwo widzicie postępy a zdjęcia, slajdy były na 
poprzedniej sesji 

- pojemniki do segregacji odpadów nazywane dzwony to też to, co mówiłam z funduszy 
zewnętrznych unijnych doposażyliśmy system naszego gniazdowego zbierania 
odpadów komunalnych mamy 72 miejsca na terenie całej gminy, które są wyposażone 
w te pojemniki w zależności dwa lub trzy dwa to na pewno PET i szkło trzy to jeszcze 
dochodzi papier nie w każdym terenie jest ten pojemnik, ponieważ papier, makulatura 
powstaje tam gdzie są zbiorcze kotłownie np. gminne czy spółdzielcze przy blokach 
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tam faktycznie ten papier jesteśmy w stanie uzbierać i oddać w formie makulatury 
natomiast tam gdzie zabudowania są rozproszone gdzie są domki jednorodzinne tam 
zazwyczaj rozpala się w piecach jakimś tam papierem i trudniej uzbierać większe, 
znaczące ilości nie ma sensu tych wszystkich pojemników na papier, ponieważ firma 
zbierająca transportująca jeździłaby na pusto a to podrożałoby koszty, które weszłyby 
w opłatę śmieciową a tego chcemy uniknąć 
tu Państwo widzicie Street Workout Park na promenadzie jest to też w ramach projektu 
realizowanego ze środków zewnętrznych t j . jedna z pięciu rzeczy jakie powstały, 
kolejne cztery to doposażenie naszych istniejących placów zabaw w nowe bezpieczne 
urządzenia również ekologiczne również widnieją są obszadzane drzewkami 
roślinnością i te urządzenia będą jeszcze malowane będą robione miejsca na ogniska a 
jeśli chodzi o obsadzanie roślinnością chciałabym od razu wspomnieć o informacji jaką 
otrzymaliśmy z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, Generalna Dyrekcja 
Szczecin Rejon Stargard prosi o wykopanie i przesadzenie drzew rosnących u podnóża 
skarpy po stronie prawej w ciągu ulicy Strzeleckiej w Węgorzynie od ronda do stacji 
paliw Orlen, których system korzeniowy rozrasta się i blokuje odpływ wód gruntowych 
dla istniejącego drenażu w dole skarpy. Rejon będzie zmuszony wykonać konserwację 
drenażu lub nawet jego remont i z tego powodu zaszła konieczność wykopania tych 
drzewek tej roślinności, która właśnie tam była zasadzona i przenosimy je na place 
zabaw. To wszystko, jeśli chodzi o fotorelacje, ale działań w między czasie było trochę 
więcej: 

brałam udział w seminarium, w szkoleniach organizowanych przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową jak i Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
odbyły się również spotkania w sprawie kolejnego okresu programowania, czyli 

kolejnych pieniędzy unijnych przewidzianych na czas 2014 -2020 i odbyły się 
spotkania w tym temacie dot. kontraktów samorządowych jak również strefy centrum, 
w której Gmina Węgorzyno się znajduje, brałam również udział w sesjach i walnych 
zebraniach Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego i Lokalnej Grupy Działania 
w Łobzie 
trwa jeszcze nabór na składanie wniosków dot. takich akcji jak już przeprowadzaliśmy 
kilka lat i nadal kontynuujemy azbest, czyli zdjęcie lub odebranie azbestu z 
nieruchomości mieszkańców naszej gminy przetransportowanie i zutylizowanie jest to 
usługa na koszt środków zewnętrznych jest to dofinansowane w całości w 100% 
natomiast na nowe pokrycie dachu niestety, ale mieszkaniec już musi postarać się sam, 
czy poprzez własne zgromadzone środki czy poprzez kredyty BOŚ - iu, albo Bank 
Spółdzielczy. Trwają również nabory na przydomowe oczyszczalnie ścieków, jak 
również na system fotowoltaiki czyli ta słynna medialna ustawa, która została 
podpisana przez Pana Prezydenta pozwala na to że każdą nadwyżkę prądu 
elektrycznego wyprodukowanego przez słońce urządzenia poprzez te ogniwa 
woltaiczne, którą nie jesteśmy w stanie zużyć na własne potrzeby będzie oddawana do 
Enei a Enea jest zobowiązana odkupić od nas ten nadmiar wyprodukowanej energii 
złożyliśmy wniosek do konkursu podwórko Nivea wskazaliśmy plac zabaw przy 
naszym węgorzyńskim przedszkolu od pierwszego kwietnia rozpocznie się intensywne 
zbieranie głosów bardzo proszę wszystkich mieszkańców gminy zachęcam do częstego 
i efektywnego klikania i zbierania w ten sposób punktów dla naszej lokalizacji dla 
naszego placu zabaw przy przedszkolu w między czasie odbyło się podpisanie umowy 
na dofinansowanie na hybrydowe oświetlenie w miejscowości Runowo Pomorskie i 
Runowo za przejazdem aż do cmentarza to, o czym mówiłam na poprzedniej sesji i 
Państwo radni stosowne przesunięcia w budżecie na ten cel dokonywaliście jesteśmy 
właśnie po podpisaniu umowy i trwają właśnie przygotowania procedury przetargowej 
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już. Jesteśmy po przetargu, jeśli chodzi o budowę hybrydowego oświetlenia przy 
drodze w Kąkolewicach ta droga niedługo już wejdzie wykonawca z pracami ziemnymi 
i myślę, że niezwłocznie po podpisaniu umowy pojawi się podpisanie umowy na 
oświetlenie hybrydowe 

- trwa budowa remizy w Węgorzynie Państwo już wiecie I etap 
- i trwają prace projektowe, jeśli chodzi o aglomerację etap I I czyli sieć wodociągowo -

kanalizacyjna dla miejscowości Runowo Pomorskie, Połchowo 
- chciałam Państwa poinformować, że mieszkaniec naszej gminy przez nieszczęśliwy 

wypadek znalazł się w trudnej życiowej sytuacji zwracając się o pomoc do naszych 
jednostek, uzyskał taką pomoc zarówno uzyskał od sąsiadów, mieszkańców, sołtysa, 
radnych i chciał bardzo swoją wdzięczność okazać. Rodzina tej poszkodowanej osoby 
wysłała stosowne podziękowania na ręce marszałka, aby podziękował tym osobom, 
które pomogły w tych trudnych momentach w tej trudnej sytuacji. Pan Marszałek 
wyraził zgodę na przygotowanie przeze mnie podziękowań, pod którymi złożył 
osobiście podpis i chciałabym teraz te podziękowania Pani burmistrz wręczyła 
podziękowania dla: 
Pani Lidii Sobańskiej — Protasiuk pracownika socjalnego OPS w Węgorzynie 
Pani Dorocie Jackiewicz pracownika socjalnego OPS w Węgorzynie 
Pani Haliny Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
Pani Aldony Ćwikła 
Pana Mirosława Pieróg 
Pani Danuty Margol Sołtys Sołectwa Wiewiecko 
Pana Jana Mazuro Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pani Burmistrz również otrzymała te podziękowania 

(Podczas wręczania podziękowań obecni byli Państwo Daniela i Leszek Majewscy, Pani 
Daniela Majewska podziękowała wszystkim za udzieloną pomoc i wręczyła Pani Burmistrz 
bukiet kwiatów). 

Pani Burmistrz - to ja już zakończyłam informacje między sesyjną 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - skończyliśmy informacje, ogłoszę w tej chwili 15 minut 
przerwy 

4. Sprawozdania: 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wznawiamy nasze obrady jesteśmy w pkt. 4 
sprawozdania z realizacji działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 
alkoholowych w 2014 roku w Gminie Węgorzyno - druk nr 2, proszę o pytania o dyskusję, 
proszę Przewodniczącego Komisji rozwiązywania problemów 

Pani Kamińska Przewodnicząca Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych -
Szanowni Państwo sprawozdanie, które tutaj Państwo macie jest opisem tego czyn tak 
naprawdę zajmuje się komisja działania przeciwalkoholowego, ale ja powiem tak w skrócie 
działalność komisji jest uzależniona od tego ile sklepów, punktów sprzedaży alkoholów i ile 
wpłat jest do budżetu gminy. W związku z tym sklep, który jest teraz taki dosyć duży i tych 
wpłat mamy trochę więcej więc sobie nie rozszerzamy działalności, ale ją udoskonalamy i ta 
nasza działalność polega na tym, że jak gdyby więcej pieniążków kierujemy na profilaktykę, 
bo to jest nasze zadanie główne i ta profilaktyka jest możliwa dzięki współpracy ze szkołami. 
Ja tutaj chciałabym podziękować bardzo serdecznie Pani Dyrektor Gimnazjum, Panią 
Dyrektorom Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim i w Węgorzynie wspaniale nam się 
współpracuje, bo te Panie same wychodzą z tym, że znajdują ludzi, którzy chcą pracować, 
którzy chcą przekazać swoją wiedzę o uzależnienia i którzy przede wszystkim czują ten temat, 
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bo to chodzi o ten temat żeby to czuć robią. To są ludzie, którzy pracują w ośrodkach 
terapeutycznych i te osoby przyjeżdżają tutaj do naszych szkół i przekazują młodzieży tą 
wiedzę i na to idzie chyba najwięcej pieniążków. Druga taka większa ilość pieniędzy idzie na 
terapeutów i na tych ludzi, którzy są bezpośrednio zatrudnieni w naszym klubie na dole 
działającym. Chcę Państwu tylko powiedzieć, że z okolicznych gmin nasz klub chyba działa 
najlepiej i jest zawsze otwarty a więc ta działalność jest zawsze wspierana przez terapeutę, który 
przyjeżdża raz na dwa tygodnie i psychologa Panią, która już od bardzo dawna działa jest 
wspaniałym człowiekiem, jeśli chodzi o te uzależnienie ma bardzo dużą wiedzę i naprawdę 
świadczy bardzo dobre usługi Pani Jagiełkowa. Ten ośrodek tutaj Pani Jagiełkowa przyjeżdża 
tutaj do nas do Węgorzyna korzystamy również z Przychodni w Łobzie, gdzie również osoby 
kierujemy. Jeśli chodzi o pomoc rodzinom, bo tutaj akurat Państwo dostał tutaj taką ładną 
gazetkę na temat pieniędzy i tego, czym zajmuje się komisja, jeśli chodzi o rodziny myślę, że 
nasza pomoc jest która jest na tyle ile jest możliwa działamy przez różne organizacje, aby do 
tych rodzin dotrzeć jak Państwo wiecie nikt nie pije, nikt nie ma problemów wszystko jest 
dobrze społeczność i świadomość społeczna jest bardzo uboga, bo nawet i sąsiedzi i słyszący i 
widzący pijaństwo, czy krzyki dziecka, płacz dziecka nie chcą tego potwierdzić nawet jak 
właściwe osoby docierają i proszą o potwierdzenie to się okazuje, że nikt nie chce nic mówić 
to taka jakiś dziwna zmowa, która czasami nie pozwala działać. Więc te pieniądze, które mamy 
są dobrze wykorzystywane, sponsorujemy również dla dzieciaków bardzo dużo zajęć, które są 
rozwijające dla nich, które im pokazują inny styl życia, że nie tylko telewizor i patrzenie na 
rodziców, co robią w tym czasie jako wzór, ale również inne zajęcia które również 
sponsorujemy wiemy, że Rady Sołeckie również czasami korzystają z naszych pieniążków, 
które robią coś co promuje zdrowy styl życia, bardzo szeroko pojęty jest zdrowy styl życia. 
Jeżeli ktoś się do nas zwróci zawsze Państwo te pieniążki otrzymujecie i myślę, że działalność 
jest w dobrym kierunku. Jeśli chodzi o pomoc osobom bezpośrednio pijącym jest to pomoc 
bardzo ograniczona również z naszej strony, bo jeśli osobie, której udowodnimy picie alkoholu 
i którą w między czasie to żeby to udowodnić wydamy dużą ilość pieniędzy na tą osobę, bo 
musimy do psychologa do innych osób wysłać tą osobę potem się okazuje w sądzie, że ta osoba 
kiedy zapada wyrok czy ma się leczyć czy nie osoba powie, że nie i tak to jest osoba ma prawo 
tak powiedzieć, bo nie jest ubezwłasnowolniona. Mówię takich spraw gdzie znajdujemy się w 
sądzie jest bardzo mało kiedyś było dużo więcej, ale one nie przynoszą skutku bezpośredniego 
dobrego, dlatego nasza działalność opiera się na tym, że powiedziałam to na komisji i teraz też 
powiem, że zmuszamy wręcz osoby przez to, że te osoby same muszą wiedzieć, że one maja 
iść się leczyć. Takie sposoby, że poprzez takie nachodzenie rodzin czy takie częste dochodzenie 
do osoby powoduje, że ona nas niektórych osób dosyć i sama się decyduje na leczenie i to jest 
chyba najwłaściwsza rzecz, że jeżeli osoba sama czuje, że chce się leczyć natomiast zmuszanie 
do leczenia niczego nie daje, dlatego pieniążki lepiej dać na dzieci i na inne różne rzeczy a nie 
kierować bezpośrednio osobę żeby jej udowodnić cokolwiek, bo udowodnienie czegoś nie 
otwiera im drogi, że on chce się leczyć, dlatego mówię dużo pieniędzy idzie na szkoły, 
bezpośrednio do szkół i myślę, że to jest właściwy kierunek także tutaj to wszystko Państwo 
macie opisane, chyba, że jeszcze ktoś ma pytania to bardzo proszę 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - ja bym prosiła tutaj Panią o rozszerzenie tu jest taki punkt 
dofinansowanie wyjazdu na wycieczkę do Wilna, Dziwnowa, Kołobrzegu dla dzieci 
pochodzących z rodzin z problemem alkoholowym w ramach integracji i promocji zdrowego 
stylu życia ja chciałbym wiedzieć, jakie są efekty takich wyjazdów?. Czy to jest to co daje takie 
pozytywne efekty?. I drugie pytanie to sfinansowanie kolonii profilaktycznych dla 2 dzieci 
pochodzących z rodzin z problemem alkoholowym czy jest tak mało potrzeb, że dla dwójki 
dzieci czy tak mało jest pieniędzy? 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję 

Pani Kamińska Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- jeś l i chodzi o tą dwójkę dzieci, to są osoby, które typują kuratorzy te dwie osoby, co roku 
kuratorzy sądowi przysyłają do nas prośbę o sfinansowanie dwóch kolonii dla dzieci i to 
kuratorzy wybierają te osoby więc te pieniążki są im przekazywane. Natomiast wycieczka o 
której Pani mówiła to są wycieczki które są wytypowane przez inne różne instytucje między 
innymi kościół i tam znajdują się dzieci, którym nigdy by rodzic na to nie pozwolił ponieważ 
nie ma pieniążków więc jeżeli ktoś wystąpi do nas o dofinansowanie takich dzieci to 
dofinansowanie jest również z naszych pieniędzy dawane, także są to dzieci z różnych rodzin 
ale po prostu mają problem te dzieci nigdy by sobie na to nie pozwoliły 

Pani Radna Górniak - to ja jeszcze może dopytam a czy byłaby możliwość sfinansowania 
większej liczby tych wyjazdów tych dzieci na kolonie? myślę, że większe potrzeby są 

Pani Kamińska Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania problemów Alkoholowych 
- tzn. tak jak Państwo wiecie na kolonie OPS też się wypowie, kolonie mają różny oddźwięk 
Pani Górniak, dlatego, że tak dzieci mają również kolonie z OPS- u te kolonie są jak gdyby 
również sponsorowane z budżetu gminy czy tam innych środków i powiem tak i to najczęściej 
i to mówię z własnego doświadczenia korzystają z nich te same dzieci i po analizie, która była 
kilka lat temu prowadzona okazuje się, że te same dzieci jeżdżą, co roku albo raz z OPS - u, 
później z alkoholówki i ż czegoś jeszcze i tak naprawdę pozostali rodzice mogą mieć pretensje, 
bo nie dość, że rodzice piją i nie dbają o budżet domowy to ich dzieci, co roku gdzieś są. 
Rozumiem, że nie tak należy myśleć, ale dlaczego inni mają tak nie pomyśleć ja uważam, że 
dodawanie do szkół gdzie wszyscy korzystają z nich czy do wycieczek jest większym efektem, 
proszę mi uwierzyć analizowaliśmy wyjazdy jak Pan Radny Sadurek był to prosił o taką analizę 
okazuje się, że dzieci z rodzin mających problem, ubogich najczęściej gdzieś jeżdżą a pozostałe 
dzieci tych średnich siedzą w domu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki - Ja tutaj chciałem podziękować Pani Przewodniczącej Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za tą współprace, która jest między Pani komisją a 
Zespołem Interdyscyplinarnym w naszej gminie, który zajmuję się przeciwdziałaniem 
przemocy, bo zawsze ta przemoc jest i jak pojawia się alkohol to jest jakiś kontakt z członkami 
z Panią Przewodniczącą „alkoholówki" i wspólne działania ku temu prowadziły także ja tutaj 
dziękuję za tą współpracę. Myślę, że ona fajnie i celowo przebiega i mam takie pytanie, bo 
wśród naszego społeczeństwa ten problem alkoholizmu jest z całą pewnością chyba wzrasta nie 
maleje i teraz taki zwykły Kowalski, który ma obok siebie jakiegoś Pana X lub Panią X, która 
ma problem z nadużywaniem alkoholu bardzo często panuje taka opinia, że my nic w takim 
przypadku nie robimy my, czyli jakieś służby społeczne w tym przypadku gminna Komisja 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ja mam tutaj taką prośbę o takie laiczne wyłożenie 
tematu jak wygląda cała procedura od momentu złożenia do Państwa wniosku czy do momentu 
aż trafi do Państwa taka osoba, która ma problem z alkoholem i proszę powiedzieć jak te Wasze 
działania są prowadzone, jeśli chodzi o współpracę z sądem rodzinnym, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 
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Pani Kamińska Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- osoby najczęściej do nas trafiające to są osoby najczęściej osoby z interwencji policyjnych, 
jeżeli policja jest wzywana automatycznie jest powiadamiana Gminna Komisja Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i to jest jeden z rodzajów, że my się tą osobom czy rodzinom 
interesujemy. Druga to jest na zgłoszenie przychodzą rodziny wprost do urzędu wiedzą do kogo 
i zgłaszają osoby uzależnione. A trzecia forma to jest taka, gdzie ja sama osobiście zapraszam, 
ale to wynika z tego, że przychodzą osoby, które nagle mówią coś takiego u mnie się nie pije, 
ale u tej Pani pije się na pewno i teraz czasami jest tak, że jak dotrzemy do tej Pani i wcześniej 
jak gdyby wiemy, że to jest nieprawda jest dobrze, ale czasami jest tak, że te informacje się 
potwierdzają i wtedy ja zapraszam sama. Jest to przykre, że tam gdzie są dzieci bardzo często 
milczymy wszyscy tak? bo takie to niezręczne i teraz tak osoba jest przez nas zaproszona 
trzykrotnie przez trzy miesiące jest zapraszana wezwaniami ta osoba i jeżeli się dana osoba 
zjawi to jest super to zaczynamy współprace i tej osobie pokazujemy kierunki, co można zrobić 
z tym życiem, gdzie można się udać i jaką pomocą służymy żeby osoba wyszła z nałogu. Jeżeli 
się osoba po trzech razach nie zgłosi czasami wcześniej działamy, jeżeli się okaże, że są małe 
dzieci jedzie Pan z dołu działający w klubie albo działający w kubie, albo też ja osobiście 
jeździmy albo pracownik OPS - u, który jest również w komisji alkoholowej jedziemy tam i 
robimy wywiad na bieżąco od razu. Jeśli się okaże, że zagrożenie życia jest osób innych przez 
tą osobę pijaną wówczas robimy wszystko żeby osoba jak najszybciej znalazła się na tzw. 
komisji, czyli Pani psycholog i Pani terapeutka tą osobę badają i stwierdzają czy osoba jest 
uzależniona czy też nie i idzie wniosek do sądu rodzinnego. Tu napotykamy chyba wszystkie 
służby narażamy się na taką przeszkodę to, co powiedziałam wcześniej osoba nagle mówi w 
sądzie, że nie to co ona napisała terapeutka to nie prawda ja nie mam problemu ja się nie chcę 
leczyć wszystko jest ok i bardzo często sąd się przychyla do tego, że jeżeli nie ma problemu to 
sprawę odraczamy i wtedy my jesteśmy w sytuacji patowej, problem jest dalej Państwo 
mówicie o tym że nic się nie robi i też macie rację, bo coś zrobiono i nagle przestano robić, ale 
takie są procedury i tego nie przeskoczymy na dzień dzisiejszy Państwo Polskie tak ustawiło 
ustawowo tą sprawę, że nie można kogoś zmusić a nawet jak można, bo jest przemoc 
prokuratura się za to wzięła. Najszybszy sposób pomagania osobie pijącej jest wtedy, gdy 
rodzina najbliższa zgłasza się do prokuratury i to jest najszybszy sposób i jedyny chyba, bo 
prokurator jednak ma dobrą władze w tym państwie dobrze ją ustawowo obsadzono i ta pomaga 
najszybciej. Natomiast jeżeli osoba dostanie od nas wszystko całą pomoc i nagle w sądzie się 
okazuje, że jednak osoba nie chce się leczyć i sąd się do tego przychyla to nasza rola się kończy. 
Jest nam wtedy przykro, bo rodzina przychodzi i Pani obiecała, bo obiecaliśmy to jest taka 
przykra sytuacja zresztą Pani Halinka to już dłuższy czas to wie, że przychodzi do nas ktoś i 
mówi, bo Pani coś obiecała, bo obiecałam że pomogę ale jak się okazuje Pan lub Pani w sądzie 
powiedzieli, że nie wymagają leczenia wszystko jest dobrze sobie weźmie zastrzyk na pól roku 
i sąd odchodzi od procederu i już jesteśmy na nowo i musimy całą procedurę wstrzymać, która 
trwa minimum pół roku tyle to jest a gdyby prokurator się w to włączył jest to kwestia miesiąca 
więc tak to wygląda 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję Przewodniczącej Komisji, proszę Pani 
Kierownik 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - ja do tematu chciałam 
zabrać głos bo chciałam właśnie korzystając z okazji, że udzielano mi głosu chciałabym 
podziękować Pani Przewodniczącej za współpracę i te prężne działanie w komisji ja jestem 
członkiem komisji z racji sprawowania funkcji kierownika i to jest tak te nasze zadania są ściśle 
powiązane, bo alkoholizm to jest też powód objęcia pomocą rodzinę a najczęściej tam gdzie 
jest ten problem ta rodzina jest w tej pomocy także tutaj znane są nam te środowiska, ale często 
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jest tak, że są zapraszane przez Panią Przewodniczącą czy trafiają jak Pani 
Jadzia mówiła z policji wnioski rodzina nie jest nam znana a problem tam jest wiadomo nie 
musimy wiedzieć o wszystkich, bo akurat nie dotarło do nas i tutaj właśnie komisja jest też 
źródłem informacji, że tam jest problem i jeżeli tam są małe dzieci to przede wszystkim ja 
mając taką informację kieruje pracownika socjalnego i się rozeznaje sytuację jak tej rodzinie, 
jakie można pomóc i ewentualnie z takich innych różnych stron a tu Pani Jadzia podziwiam za 
zaangażowanie, oddana wyciąga rozmowy z klientami z każdej strony i próbą usiłowania tej 
pomocy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej-jeszcze Radna Sławska proszę 

Pani Radna Sławska - nie wiem czy Państwo pamiętacie przy takim podsumowaniu w naszej 
gminie takich problemów alkoholowych prosiłam o zrobienie zestawienia, bo my wciąż 
mówimy, co było za poprzedni rok, ale ja prosiłam o taką tabelkę jak to się ma ile w 2013 czy 
tam w 2012 ile było tych interwencji dotyczących alkoholu jak to się ma do tego roku ile 
złożono wniosków w poprzednich latach na to leczenie?. Jeżeli sytuacja się poprawiła, jeżeli 
się poprawiła to dobrze tylko, w jakich temat się poprawiła?. Nie mamy takiej wiedzy jak to się 
ma jeżeli jest lepiej to jest fajnie, jeżeli jest gorzej to trzeba się zastanowić nad tym gdzie 
popełniamy błędy jak to po prostu poprawić i brakuje mi tego zestawienia czy to jest lepiej jak 
pewne sytuacje wyglądają w stosunku do poprzednich lat, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Radnej Sławskiej 

Pani Radna Kamińska - chce tylko powiedzieć, że tutaj pewne informacje, które tutaj Pani 
zawarła są zawarte w informacji o bezpieczeństwie gminy tam wszystkie te dane ile wniosków 
wpłynęło jak one są załatwione wszystko w tej informacji głównej 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pan Sołtys 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - Pani Burmistrz tzn. ja tutaj pierwszy razem jestem tutaj 
może wcześniej był taki temat rozważany, ale jeżeli już został poruszony ten problem 
alkoholizmu i jest rozmowa jakby o efektach leczenia skutków tych osób dorosłych, co się 
przekłada na dzieci ich czy może Szanowna Rada rozważała kiedyś taką opcje żeby środki, o 
których Pani Przewodnicząca komisji mówiła, że są przeznaczane na różne cele żeby może 
jakoś przerzucać na jakieś profesjonalne świetliczanki, pedagogów żeby zacząć od profilaktyki, 
bo te dzieciaki biegają one są bardzo mocno narażone na przykłady, które są u góry w sensie 
rodziców, sąsiadów i biorą przykład z nich i tu się zaczyna choroba od tych małych dzieciaków 
a bez nadzoru profesjonalnego pedagoga czy psychologa powiedzmy takiego w świetlicy 
pokierowaniu ich w życiu tak jak Pani Przewodnicząca mówiła masz szansę, staraj się, ty masz 
takie zdolności, idź ta droga czy może kiedyś Szanowna Rada się nad tym zastanawiała, że 
może te środki spróbować przerzucać? 

Pani Kamińska Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- Pani Jagiełkowa, o której tutaj wspomniałam Pani psycholog cztery lata temu objeżdżała 
wszystkie świetlice proszę mi uwierzyć Panie świetliczanki naprawdę się napracowały żeby 
jedna osobę na to spotkanie przyprowadziły nikt nie chce przychodzić z rodziców. Naprawdę 
proszę mi wierzyć to, co robią szkoły to, co wcześniej wspomniałam dla dzieciaków i to, co 
robią szkoły 
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Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - mamy świetliczanki w różnych świetlicach są różne 
Panie, ale jak wiadomo nie wiem czy wszystkie, ale o tych co wiem nie mają tego 
przygotowania psychologiczno - pedagogicznego teraz mi chodziło o pracę z dziećmi 

Pani Kamińska Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- w świetlicach na dzień dzisiejszy pracują Panie z Urzędów Pracy i z nich korzystamy i te 
Panie mają taką wiedzę jaką mają i korzystamy chcieliśmy ich wesprzeć i to zrobiliśmy i jak 
mówiłam wcześniej wysyłając raz w miesiącu do każdej świetlicy psychologa żeby była taka 
bezpośrednia pomoc, ale to się naprawdę nie sprawdzało Panie pracowały, prosiły rodziny, ale 
nikt na siłę nie chce wyjść i spotkać a nóż ktoś będzie mnie kojarzył z tym pijącym bo się 
zjawiłem u pani psycholog. Jest to bardzo trudne, ale myślę, że to co Pan mówi w szkołach 
chyba bardzo dobrze się sprawdza tam dzieci naprawdę mają bardzo dobrą pomoc i to co teraz 
szkoły robią na wszystkich etapach jest robione, że się pokazuje właśnie inny styl życia to, że 
przyjeżdżają do szkół teatry, które również sponsorujemy to że teraz była cała ekipa z ośrodka 
uzależnień oni również mieli z wszystkimi klasami nie jest tak, że wie Pan, że są sami 
gimnazjaliści również są dzieci młodsze i oni mówią wspaniale z rodzicami były spotkania 
żeby wiedzieli jak żyć ja wiem, że ciągle jest za mało tylko mi chodzi o to zobaczy Pan po 
jakimś czasie bardzo ciężko w sołectwie ściągnąć na takie spotkania ludzi to nie interesuje po 
prostu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Przeproszę sołtysowi, bo temat został rzucony ja myślę, 
że komisja przyjmie to do funkcjonowania, bo pieniędzy nie ma na rozwiązanie problemów ze 
składem może te pieniądze przeznaczyć bardziej na to, co Pan wspominał, ale z członkami 
komisji trzeba będzie rozmawiać jeszcze sołtys 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - ośrodek wypłaca zasiłek celowy itd. typ przychodzi 
bierze sobie te pieniążki i wychodzi i wraca przywozi go albo strażnik, albo policja i teraz moje 
pytanie czy jest możliwość prawna żeby opieka nie płaciła żywej gotówki może wykupić mu 
tak jakieś bony w sklepie czy jest taka możliwość? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o ciszę 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - Ja wiem, że to wszystkich nie uleczy, ale to jest przykład 
z mojego podwórka strażnik ile go tam razy przywoził nie będę wymieniał nazwisk, bo po co 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze czy są jakieś jeszcze pytania do Pani Kierownik? 
Może by odpowiedziała, bo ten temat nam się trochę wydłuża proszę Pani Kierownik 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - są dwie kwestie są zasiłki, które 
podchodzą pod pomoc społeczną i my tak robimy w formie bonów i realizujemy w 
porozumieniu ze sklepami w Węgorzynie w Mielnie też mamy umowę ze sklepem także taką 
formę pomocy realizujemy w postaci bonów żywnościowych. Jest wyraźnie napisane z 
wyłączeniem kawy, papierosów i alkoholu potem sklep się rozlicza fakturą wszystkie produkty 
są wyszczególnione a ja się domyślam, że chodzi Wam o zasiłki pielęgnacyjne, bo się 
domyślam, o kogo chodzi. Zasiłki pielęgnacyjne są wypłacane z ustawy o świadczeniach 
rodzinnych Panie są w gminie pod 11 tzn. my w pomocy mamy większe możliwości, 
instrumenty żeby tą osobę taką formę pomocy zastosować przy zasiłkach pielęgnacyjnych to 
już jest inne świadczenie z innej ustawy na innych zasadach, ale jeżeli Pan napisze do nas takie 
pismo to my możemy się powołać na odpowiedni paragraf i to świadczenie pielęgnacyjne jest 
taka możliwość, chociaż tak w zasadzie to te świadczenia przysługują, więc nie realizowaliśmy 
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dotychczas takiej formy, ale jak jest uzasadniona przyczyna jest powód to my tu wezwiemy 
klienta, o którym Pan nam napisze i porozmawiamy i go uświadomimy, że w związku z tym i 
z tym robimy tak i pokażemy mu podstawę prawną 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Kierownik, proszę o jakieś pytania? 
Sołtys Cierpisz proszę 

Pan Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie - jak słyszę na sklep jak mówi tutaj Rataj Sołtys 
kochani na wsiach sklepy mają towary przeterminowane i ceny dość wysokie pisze się wziął 
kawę Turek a wziął tego bobola rozpisze się kawę itd. ja nie jestem za tym, bo widziałem sam 
na własne oczy jaki towar został mu dany 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to jest temat do rozwiązania myślę, że zakończę 
dyskusję przy tym sprawozdaniu. Stwierdzam że z tym sprawozdaniem radni się zapoznali i 
przedyskutowali. 

5.Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - pierwsza uchwała na druku nr 3 w sprawie zmiany 
uchwały dotyczącej określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do szkół 
podstawowych i gimnazjum w Gminie Węgorzyno. Czy jakieś informacje do projektu tej 
uchwały potrzebne, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są jeszcze jakieś pytania?. Przechodzimy 
do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały na druku n r 3 w treści jak radni mają przed sobą, 
kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała NrVI/31/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 
rekrutacyjnego do szkół podstawowych i gimnazjum w Gminie Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszeso protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały nr druku nr 4 w sprawie 
określenia planu sieci oraz granic obwodu Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim, Szkoły 
Podstawowej w Węgorzynie, Gimnazjum w Węgorzynie, proszę o pytania o dyskusję Panią 
Burmistrz o wprowadzenie 
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Pani Burmistrz - chciałabym kilka słów wprowadzających do tematu podjęłam decyzje o tym, 
aby zaproponować, zaoferować mieszkańcom Zwierzynka i Mieszewa ofertę naszych szkół 
działających w Gminy Węgorzyno, którego organem prowadzącym jest samorząd gminy ze 
względu na kilka rzeczy. To, co rok czy półtora miało miejsce zawirowania związane z tym, 
czy dzieci będą dowożone. Obecnie dzieci uczęszczające do szkoły w Dobrej był swego czasu 
temat i nieporozumienie, kto ma dowozić te dzieci, że dzieci nie będą dowożone Gmina Dobra 
odmawiała wykonania tego dowozu mimo, że subwencja za tymi dziećmi szła do Dobrej oparło 
się to o ministerstwo, Regionalną Izbę Obrachunkową stanowiska tych instytucji poparły nasze 
stanowiska, czyli to że Gmina Dobra ponosi te koszty później była kontrola przeprowadzona 
przez Kuratorium oświaty wykazała niepokojące rzeczy była przeprowadzana ta kontrola w 
formie ewaluacji nasze szkoły również obecnie tej kontroli zostały podane na dużo wyższym 
poziomie znajdują się nasze szkoły, wysokie wyniki w nauce osiągają dzieci uczące się w 
naszych szkołach, podstawy programowe są realizowane i podstawowa działalność szkół u nas 
jest osiągana i przewyższa ta oferta naszych szkół przewyższa podstawy wymagane. Natomiast 
w Dobrej potrafiły być oceny z ewaluacji poniżej tej podstawy w związku z tym podjęłam tą 
decyzję, o której już wcześniej powiedziałam na zebraniach sołeckich w tych dwóch sołectwach 
były obecne ze mną Panie Dyrektor Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim jak i również 
Dyrektor Gimnazjum w Węgorzynie, które przestawiły ofertę naszych szkół było to pierwsze 
spotkaniach w Mieszewie zostały te plany przyjęte aplauzem rodzice oczekują tego w 
Zwierzynku mimo, że nie wszyscy mieszkańcy widzieli taką potrzebę to rodzice uczniów tego 
też chcieli i oczekują i się cieszą z tej decyzji. W związku z tym konsekwencją tej decyzji jest 
unormowanie i dopełnienie formalności jedną z nich jest podjęcie uchwały, dzięki której te 
miejscowości Ci uczniowie zostaną wciągnięci w obwody naszych szkół Gminy Węgorzyno, 
bardzo bym prosiła o podjęcie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania jeszcze przed podjęciem uchwały na 
komisji były pytania, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 4 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem 
uchwały jak treść brzmi na druku nr 4, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/32/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

W sprawie określenia planu sieci oraz granic obwodu Szkoły Podstawowej w Runowie 
Pomorskim, Szkoły Podstawowej w Węgorzynie, Gimnazjum w Węgorzynie. 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszej uchwały) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 5 w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Węgorzyno na 2015 rok, proszę o dyskusję przy projekcie tej uchwały na 
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komisji Pani Burmistrz mówiła, że ta uchwała też obowiązuje tylko na jeden rok i co rok 
musimy tą uchwałę podejmować, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały 
na druku nr 5 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - tu mam też głosy radnych żebym zapytał sołtysów, bo 
projekt uchwały to sołtysi też mieli, bo ta uchwała o psach to budziła tu na tej sali różne 
dyskusje czasami na sali jak wprowadzaliśmy podatek od psów ten problem występuje w 
mieście, ale to na bieżąco znamy to często widać, ale na wioskach tym bardziej radni 
dopytywali, co by sołtysi powiedzieli w tym temacie rozwiązywania problemów bezdomnych 
psów, bo myślę, że sołtysi to na wiosce znają tego mieszkańca ktoś mówi to nie mój cały czas 
go karmi ja go przygarnąłem. W materiałach jest to opisane wszystko, bo to i koty też są 
wymienione to jest obowiązek gminy taki program mieć. Przechodzimy do głosowania, kto jest 
za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 5, kto jest za podjęciem uchwały? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/33/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Węgorzyno na 2015 rok 
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszeso protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo Radni chciałabym prosić o przyjęcie autopoprawki w §4 
po pkt 4 dopisanie pkt 5 o nazwie udzielenie pożyczek kwota 80.000,00 zł wówczas obecny 
pkt 5 staje się 6 czyli Niedobór budżetowy w kwocie tutaj te 2.000.000,00 zł powiększone o 
80.000,00 zł i dopisanie pdkt Spłata udzielonych pożyczek kwota 80.000,00 zł konsekwencją 
tych 80.000,00 zł byłoby w załączniku nr 1 w przychodach zwiększenie o 80.000,00 zł w pkt 4 
spłata pożyczek udzielonych zamiast 0 wstawienie kwoty 80.000,00 zł później w sumie 
rozchodów ogółem zwiększenie kwoty o 80.000,00 zł i w pkt 4 udzielenie pożyczki zamiast 0 
wpisanie kwoty 80.000,00 zł jeśli chodzi o wyjaśnienie Państwo Radni podejmując uchwałę 
budżetową na 2015 rok uchwaliliście możliwość udzielania przez gminę pożyczek dla 
organizacji spoza sektora finansów publicznych na realizację wniosków unijnych, ponieważ 
myślę, że już wszyscy wiedzą, że te pieniążki unijne są to zazwyczaj na zasadzie refundacji, 
czyli najpierw trzeba mieć swoje środki zrealizować i poczekać aż wpłynie dofinasowanie. W 
związku z tym już któryś rok z kolei w budżecie mamy taką możliwość, że na ten czas realizacji 
dla tych jednostek realizujących wnioski o dofinansowanie unijne możemy udzielać pożyczki. 
Z uwagi na to, że przyszły osoby z kilku takich instytucji, organizacji spoza sektora finansów 
publicznych rozmawiały ze mną, że aplikują po środki unijne będą przystępować do realizacji 
i chcieliby z tego skorzystać. W związku z tym jest wymóg żeby w bieżących uchwałach 
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budżetowych znalazł się ten zapis i po stronie, że udzielamy pożyczek i po stronie, że są 
zwracane te udzielone pożyczki to jeśli chodzi o te 80.000 o które proszę. Drugą rzecz o jaką 
Państwa proszę żeby przyjąć w formie autopoprawki po przyjęciu do budżetu kwoty 45.900,00 
zł po stronie zarówno dochodów jak i wydatków. To jest kwota o jaką złożyliśmy wniosek do 
Pomeranii na zorganizowanie przede wszystkim szkolenia z pierwszej kwalifikowalnej pomocy 
przedmedycznej dla druhów z jednostki OSP również w tym szkoleniu będą brali udział 
druhowie z zaprzyjaźnionej gminy niemieckiej Liibbenow, bo tylko na takich warunkach 
możemy pozyskać te środki z Pomeranii będzie to cykl kliku godzinowych dwu dniowych 
szkoleń piąty weekend będzie podsumowanie, przeprowadzenie zawodów i to podsumowanie 
odbędzie się na majówkę. W związku z tym pewne rzeczy związane z organizacją majówki 
można by było zrealizować z tego projektu, dlaczego teraz dopiero o tym mówię, dlatego że 
nie mamy jeszcze ostatecznej decyzji o tym czy projekt został zakwalifikowany do 
dofinansowania ta decyzja ma być za kilka godzin za godzinę, dwie na koniec pracy 
dzisiejszego dnia w instytucjach związanych z programem Pomeranii. Nie mogę czekać aż 
będziemy mieli tą decyzję ostateczną, ponieważ następna sesja jest planowana tak jak zwykle 
na koniec kwietnia a jest to za późno żeby wtedy wprowadzać w budżet żebym mogła 
realizować ten projekt muszą być pieniądze włożone do budżetu. Jeśli tego nie zrobimy dzisiaj 
myśląc, czy mając nadzieję, że faktycznie ten projekt uzyska dofinansowanie to nie będziemy 
mogli zrobić już tego wcale, więc my musimy zaryzykować my mamy już takie już informacje 
nieoficjalne, że jest wszystko na dobrej drodze, ale niestety do fajrantu należy poczekać z 
ostateczną decyzją. Te pieniądze nie będą wydane, jeśli dofinansowanie nie uda nam się 
uzyskać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz to jest, jako forma 
autopoprawki, czy są inne pytania do projektu tej uchwały?, zapytam komisję o stanowisko 
komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje z tamtą 
autopoprawką, co była 80.000 zapoznały się i zaopiniowały pozytywnie, jeśli chodzi o 80.000 
zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania jeszcze jakieś?. Stanowisko komisji 
znamy, bo dotyczyło udzielenia pożyczek dla tych stowarzyszeń, co działają na terenie sołectw 
doszło te 45.000,00 zł tak luźno powiem dla strażaków jak Pomerania da to pieniądze wydamy 
jak nie da to oni nie przyjdą ani nie będziemy mieli, co wydawać. To jest autopoprawka Pani 
Burmistrz, jak nie ma pytań to przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w 
treści jak jest na druku nr 6 wraz z autopoprawkami Pani Burmistrz? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/34/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszeso protokołu) 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 7 w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015- 2021, treść radni mają 
tabelki wszystkie są czy są jakieś pytania?, proszę o stanowisko komisji 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt uchwały na 
druku nr 7 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję 

Pani Burmistrz - Wysoka Rado tu również będzie prośba o przyjęcie autopoprawki, bo to jest 
konsekwencja tamtej uchwały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - bo ta uchwała jest konsekwencja zmiany w budżecie 
poprzednim to jest ciągłość jak gdyby potwierdzenie wieloletnia prognoza finansowa Gminy 
Węgorzyno na lata 2015 - 2021, kto jest za przyjęciem projektu uchwały wraz z tymi 
autopoprawkami Pani Burmistrz? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
glosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/35/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2015-2021 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszej uchwały) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie zarządzenia 
poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso i tu praktycznie, co cztery lata to jest obligatoryjnie praktycznie w trakcie czteroletniej 
kadencji zdarza się, że też są zmiany też wprowadzamy i tą uchwałę przygotowała Pani 
Burmistrz i mamy dziesięcioro nowych sołtysów. Czy coś jeszcze Pani Burmistrz chce dodać? 

Pani Burmistrz - w materiałach, które dzisiaj zostały rozdane jest już uzupełniona ta uchwała 
o wszystkich sołtysów, ponieważ wczoraj odbyły się ostatnie zebrania nowych wyborów Rad 
Sołeckich i Sołtysów w tej książeczce mamy już nazwiska wszystkich Sołtysów. Chciałabym 
dodać, bo w między czasie wpłynął wniosek jednego z sołtysów żeby przyjąć uchwałę 
wymieniając inkasentów tylko i wyłącznie z imienia i nazwiska nie dopisując, że to jest sołtys, 
przedyskutowaliśmy to również na komisji wczoraj stwierdziliśmy jednak, że tak będzie 
właściwej określać, że dana osoba jest sołtysem chcemy też podkreślić Państwa ważną rolę w 
naszym społeczeństwie i nie powodować niepotrzebnych domysłów lub wątpliwości, bo gdyby 
nie było dopisane, że jest to sołtys to tak naprawdę po wyborach na kolejną kadencję czy w 
trakcie uzupełniających wyborów np. nie byłoby podstaw jakby do tego żeby zmieniać mógłby 
być inkasentem całkiem inny człowiek. Niekoniecznie pełniący funkcję sołtysa a nam chodzi 
żebyście Państwo mieli ta możliwość bycia inkasentem. Dokładnie sołtysi, bo to i tak 
Wy spotykacie się z mieszkańcami Wy i tak do nich co miesiąc idziecie, jeśli chodzi o opłatę 
śmieciową lub inne rzeczy Wy macie ten pierwszy kontakt z naszymi mieszkańcami i byłoby 
nieuczciwe gdyby nie dopisać tej funkcji, że to właśnie sołtys, bo kiedyś może w innych 
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kadencjach może już nie będziemy w takim gronie, nie będziemy pamiętać dlaczego tego 
dopisku sołtysa nie ma i pomyślimy ta osoba dalej jest żyje, funkcjonuje i może dalej być 
inkasentem i pominiemy wtedy sołtysa a tego nie chcemy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz, mamy projekt uchwały i 
praktycznie ten przygotowany na dzisiaj ze wszystkimi nazwiskami ja zanim zacznę tą uchwałę 
głosować chciałbym pogratulować wszystkim Sołtysom, którzy zostali wybrani na nową 
kadencje tym, co zostali nowi, jako starzy a szczególnie tych nowych pogratulować, że potrafili 
przekonać swoich mieszkańców, że będą pracować dla dobra 

Pani Radna Górniak- ja w kwestii formalnej przedstawić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ale ja będę czytał po kolei uchwałę i będę praktycznie 
prosił, dlatego gratuluję, że żeście otrzymali to zaufanie swojego środowiska. Na tej sali proszę 
wypowiadać się szczegółowo i powiedzmy problemy, które nurtują, ale nie czekajmy do sesji 
są tematy, które trzeba wsiąść telefon i zadzwonić do Pani Burmistrz, czasami głowy nie 
zawracać Pani Burmistrz są pracownicy na temat lampy, ścieków, psów, kotów tym się zajmują 
praktycznie i zgłaszać te problemy bezpośrednio na stanowiska pracy a to, że macie to zaufanie 
we wiosce to z opinii znam, że ta frekwencja była bardzo duża, zaskakująca i gratuluję że żeście 
się znaleźli w grupie osób zaufaniem publicznym. Wy jednak stanowicie tą grupę zaufania Wy 
będziecie zbierali pieniądze naszych mieszkańców nie musza do Was płacić, ale się pozwala. 
W naszej historii gminy Sołtys czasami sprzeniewierzył pieniądze ludzie nie mieli dokumentu, 
że zostały pieniądze od niego wzięte miały dokument a pieniądze do gminy nie wpłynęły myślę, 
że to zaufanie też do Was należy to my gwarantujemy bardzo się prosi sołtys Rataj 

Pan Rataj sołtys Sołectwa Cieszyno - w związku z tym, że faktycznie zmieniła się duża ilość 
sołtysów itd. miałbym taką prośbę, żeby urząd przygotował taki wykaz łącznie z pracownikami, 
rannymi i wrzucił to razem z materiałami na następna sesję właśnie wykaz telefonów czasami 
nie trzeba dzwonić szczególnie do Pani Marty a może ewentualnie Pani go wyszukuje, po 
prostu przygotować dla wszystkich numery telefonów żeby każdy go miał łącznie z 
pracownikami z radnymi i sołtysami 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - może radni też maja e-maile inne możliwości 
kontaktowania się to wszystkie dane pewnie przedstawicie to będzie taki pewnie 
kwestionariusz osobowy. Wracając do uchwały i do moich życzeń pozwolę sobie z § 2 pkt 1 
wyczytywać osoby, sołtysów, plakietki na wniosek jednego z radnych dzisiaj widzę wszystkie 
plakietki są nawet ja otrzymałem, wnioskodawca też ma z sobą pracownicy mieli cały czas 
plakietki były od wieków tylko nieegzekwowane żeby nosić 

Pan Przewodniczący wyczytał niżej wymienione nazwiska, po czym osoba wyczytana powstała: 
1) Organka Bogusława - sołtys sołectwa Brzeźniak 
2) Jakubowska Beata - sołtys sołectwa Chwarstno 
3) Rataj Mariusz - sołtys sołectwa Cieszyno 
4) Kisiel Joanna - sołtys sołectwa Kraśnik 
5) Pliżga Katarzyna - sołtys sołectwa Winniki 
6) Krumin Barbara - sołtys sołectwa Przyton 
7) Białek Zbigniew - sołtys sołectwa Lesięcin 
8) Żybort Seweryn - sołtys sołectwa Mielno 
9) Kobielska Anna - sołtys sołectwa Mieszewo 
10) Stępkowska Teresa - sołtys sołectwa Sarnikierz 
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11) Wojnarowski Roman - sołtys sołectwa Połchowo 
12) Wyciszkiewicz Jan - sołtys sołectwa Runowo 
13) Słomiński Tadeusz - sołtys sołectwa Sielsko 
14) Cierpisz Heronim - sołtys sołectwa Trzebawie 
15) Mar gol Danuta - sołtys sołectwa Wiewiecko 
16) Zawadzka Agnieszka - sołtys sołectwa Węgorzynko 
17) Stępień Stanisław - sołtys sołectwa Zwierzynek 
18) Gibka Andżełika — sołtys sołectwa Gardno 
19) Sławska Maria - sołtys sołectwa Runowo Pom. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wiele osób jest pierwszy raz, wiele uczyło się pracy 
przy mężach te Panie pracowały cały czas teraz coś dla siebie robią. Mamy wielu sołtysów 
wielu letnich, którzy byli radnymi i są sołtysami życzę owocnej pracy i satysfakcji z tego, co 
robicie. Projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso wszyscy sołtysi otrzymali 
ten projekt uchwały nowo wybrani, radni mieli. Kto jest za podjęciem w treści uchwały jak jest 
na druku nr 8, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/36/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszej uchwały) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że i tak Pani Burmistrz zrobi spotkanie z 
Sołtysami, bo i tak czy szkolenie, czy spotkanie na pewno się odbędzie w niedługim czasie. 
Wracamy do tego punktu, co skończyłem w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Węgorzyno. Pozwolę sobie zabrać głos w 
temacie mieszkaniowym to, co prawda, co powiem nie dotyczy uchwały, którą mamy przed 
sobą ja na komisji zwróciłem uwagę nie mówiłem tego w interpelacjach Pani Burmistrz ten 
budynek, który wspominałem na początku w Węgorzynku, proszę poczynić jakieś działania 
żeby przywrócić estetykę tego budynku. Nie wiem czyj jest ten budynek może komunalny wieś 
jest faktycznie zadbana ładna, jeżeli to jest budynek agencyjny powiedźmy wysłać pismo, czy 
coś zrobić żeby ten wizerunek tego mieszkania był, bo tam nikt nie będzie pytał czy to jest 
prywatny czy gminny jest w Gminie Węgorzyno. W tym duchu mówimy o substancji 
mieszkaniowej, komunalnej, ale to przy okazji pasowałoby tak jak mówiła Pani Górniak na 
temat Mielna pewnie do tematu wrócimy to mówię ten budynek, bo ja dawno nie jeździłem tą 
drogą, ale jechałem tam parę dni temu i aż przyhamowałem, bo sąsiad wyremontował 
elegancko a tamten wygląda strasznie może to nie nasz, nie gminy, nie burmistrz ale czy zmusić 
agencję czy coś zły obraz. To nie w interpelacjach to przy dyskusji w gospodarne 
mieszkaniowej, tu się kłania cały temat gospodarki mieszkaniowej i komunalnej, proszę o 
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pytania o dyskusję. Z materiałów wynika, że tych mieszkań mamy dużo praktycznie do 
mieszkań to będziemy często wracać jeszcze przy uchwale gdzie absolutorium będzie 
sprawozdanie z wykonania budżetu i tam będzie informacja finansowa ile na te mieszkania 
komunalne żeśmy wydali, co zrobiliśmy to pewnie będzie w tamtym momencie dyskusja. Tu 
mamy suchą informację, jakie mieszkania, ile ich jeszcze mamy i na komisji leciał temat żeby 
je najchętniej sprzedaż żeby Ci mieszkańcy chcieli kupić, różnie to jest niektórzy chcą jednak 
mieszkać bo to jest gminne to niech gmina się martwi i to jeszcze tak trwa a cały nasz system 
zmian w kraju mówi o tym własność to jest własność, ale nie do wszystkich to dotarło wiele 
mieszkań żeśmy sprzedali te dokumenty proszę trzymać, bo praktycznie na niektórych sesjach 
to cała informacja. Jakby nie było pytań a nie widzę przejdziemy do głosowania, kto jest za 
przyjęciem uchwały na druku n i 9 w treści jak radni mają przed sobą, kto jest za podjęciem tej 
uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/37/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszeso protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - mamy projekt uchwały na druku nr 10 w sprawie przyjęcia 
zmiany statutu Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego ta uchwała była podjęta 26 - go po 
miesiącu wracamy do niej Pani Burmistrz chce coś dodać do projektu tej uchwały? 

Pani Burmistrz - gminy należą do różnych związków do związków celowych do związków, które 
wspólnie chcą pozyskać środki z zewnątrz i zrealizować zadania własne gmin członkowskich. Gmina 
Węgorzyno m.in. należy do takiego związku jak Związek Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego tam 
przede wszystkim pozyskiwane są środki na uregulowanie gospodarki wodno - ściekowej i potrzebne 
są do kolejnego jakiegoś wniosku o dofinansowanie konkretne zapisy w statucie. Związek przygotował 
taki projekt zmiany Państwo Radni już przyjęli tą zmianę statutu na poprzedniej sesji takową zmianę 
muszą przyjąć wszystkie gminy i to w jednakowym brzmieniu, bo tylko wtedy ma to moc prawną i 
można pójść do przodu. Niestety jedna z gmin zawnioskowała żeby ten zapis był uszczegółowiony 
ostatnim zdaniem brzmiącym: „Przekazanie zadań następuje tylko w zakresie objętym 
dofinansowaniem w okresie realizacji danego projektu i dotyczy tylko gmin, które będą uczestniczyły 
w danym projekcie". Powiem tak mamy obecnie taką sytuację, że niektóre gminy są zblokowane, jeśli 
chodzi o ich finansowe możliwości. Niektóre gminy nie mogą już inwestować. Nie mają środków na 
wkład własny, nie mają również możliwości zaciągania pożyczek lub kredytów i taki zapis, chroni takie 
gminy żeby nie musiały być obciążone kredytami czy zobowiązaniami, jaki zaciąga cały związek. 
Dlatego pojawił się ten zapis, że zadania przekazane dla związku przez te gminy, które mają możliwości 
finansowe, które mogą sobie pozwolić na dalsze funkcjonowanie i inwestowanie, a te, które są w 
związku, ale ich sytuacja nie pozwala, żeby coś więcej robiły po prostu są chronione. Chcę jeszcze 
uzupełnić, że my jesteśmy tą gminą, która jest w dobrej sytuacji finansowej, która ma wskaźniki, które 
pozwalają dalej realizować zadania i dalej inwestować. 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są pytania?. Przechodzimy do 
przegłosowania tejże uchwały, kto z radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 
10? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-15 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/38/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego 
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszeso protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 
okres 20 lat części działki nr 89 /4 położonej w obrębie ewidencyjnym Stare Węgorzynko 
Gmina Węgorzyno, radni ten projekt uchwały otrzymali na temat ego wydzierżawienia na 20 
lat. Pani Burmistrz coś doda?, bo to dotyczy też tego budynku mieszkalnego o którym mówiłem 

Pani Burmistrz - tak jak już powiedziałam proszę Państwa o wprowadzenie do porządku obrad 
jest potrzeba podjęcia takiej uchwały i wyrażenia zgody, aby współwłaściciel tego budynku, o 
którym przewodniczący mówił mógł uregulować swoją gospodarkę ściekową w sumie to już 
uregulował, wybudował szambo i w tej chwili formalizm"e i legalizuje ten obiekt nie mniej 
jednak z uwagi na to, że współwłaściciele obiektu nie wyrazili zgody, alby to szambo 
zlokalizować na terenie wspólnej nieruchomości jeden z tych współwłaścicieli to szambo 
zlokalizował na terenie należącym do nas i teraz do legalizacji potrzebny jest jakiś tytuł prawny 
do tej nieruchomości na której jest szambo. Jedna z możliwości jest umowa dzierżawy w 
związku z tym przygotowana jest ta uchwała, aby Państwo wyrazili zgodę na wydzierżawienie 
na okres 20 lat części tej nieruchomości, która stanowi naszą własność na której jest 
zlokalizowane szambo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały, 
radna Górniak proszę 

Pani Radna Górniak - proszę Państwa zwykle jak się coś tam wydzierżawia podane jest w ha 
, a, m 2 o jaką powierzchnie chodzi?. Natomiast w zapisie tej uchwały jest, że wyraża zgodę na 
wydzierżawienie na okres 20 lat części działki 89/4 położonej w obrębie Stare Węgorzynko 
wyłącznie pod istniejące szambo. Ja nie mam wyobrażenia, jaka to jest powierzchnia, bo 
szamba są różne i prosiłabym o uzupełnienie tej uchwały właśnie o taki wymóg myślę, że 
wymogiem formalnym jest określenie powierzchni, jeżeli wydzierżawiamy coś to jest to 
powierzchnia nie wydzierżawiamy przecież szamba 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak, jeszcze Pani Burmistrz 
konsultuje z Panem mecenasem 
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Pani Burmistrz - nie uważam, żeby tutaj dookreślać szczegółowo, ponieważ nie chciałabym 
nastręczyć Państwu Radnym i mieszkańcowi problemów, jeżeli się okaże, że wokół tego 
szamba musi być jakiś kawałek gruntu, bo przepis nadzoru budowlanego tak mówi, albo, że 
wlot do tego szamba ma być wzdłuż ich działki i dopiero później skręcić do szamba czy tak jak 
jest obecnie trwają procedury legalizowania, więc nadzór budowlany tu ma pieczę i myślę, że 
na chwilę obecną to bardziej szczegółowo nie można ująć tego tematu jak części pod to szambo. 
Wiadomo im więcej mieszkaniec wydzierżawi tym więcej mieszkaniec będzie musiał płacić a 
to nie o to chodzi chce mieć załatwioną sprawę źle, że zrobił to nie myśląc czy jest na swojej 
własności czy nie jest na swojej własności, ale z drugiej strony dobrze zrobił, że w ogóle ma 
szambo, że nie zatruwa środowiska 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę jeszcze raz Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - Ja nie jestem przeciwna żeby temu człowiekowi jakby ułatwić 
wydzierżawienie terenu, jaki jest mu potrzebny niemniej jednak wydaje mi się, co najmniej 
dziwne nie wiem jak tam Pan mecenas do tego podchodzi, ale wydzierżawiamy na 20 lat jakąś 
powierzchnie, więc chciałabym wiedzieć jaka to będzie powierzchnia? 

Pani Burmistrz - niezbędna do tego, aby móc 

Pani Radna Górniak - ale proszę Państwa dla mnie takie ujęcie jest co najmniej dziwne 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Ja dopytam w innym kierunku idąc jak to się dzieje, że 
ten współwłaściciel nie wyraził zgody to nie ma szans go przymusić żeby wyraził zgodę na 
wbudowanie szamba na działce?. Ja chcę żeby radni słyszeli jeden nie wyraził zgody żeby 
zrobić szambo i wszystko stoi 

Pani Radna Łuksza- a znamy powierzchnię tej działki? 

Pani Radna Sławska - jaka jest powierzchnia tej działki? 

Pani Radna Górniak - abstrakcyjnie coś wydzierżawiamy na 20 lat proszę powiedzieć, jaka to 
powierzchnia? 

Pani Radna Kamińska — on jak najmniej weźmie żeby jak najmniej płacić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz było pytanie ile cała działka ma? 

Pani Burmistrz - ale ja już Państwu powiem to jest działka przejęta na majątek gminy od 
agencji t j . działka okalająca tą nieruchomość, na której stoi dzisiaj budynek przez Pana 
Przewodniczącego. Na tej działce, bo to jest duża działka na tej działce z jednej strony za 
budynkiem w stronę Ińska znajduje się plac zabaw i ta działka okala tą nieruchomość od strony 
Węgorzyna. Tego budynku gospodarczego już nie ma a szambo stoi (Pani Burmistrz kursorem 
myszy wskazała na mapce, w którym miejscu znajduje się budynek gospodarczy oraz szambo). 
Ja myślę, że w procesie legalizacji będzie wymagane naniesienie tego obiektu przez geodetę, 
więc będzie dokładnie wyliczona powierzchnia, więc tutaj naprawdę nie chciałabym robić 
mniej więcej, bo to spowoduje zarówno temu mieszkańcowi jak i jeszcze raz musiałoby być 
ewentualnie wrócić na posiedzenie rady na pewno tutaj nie ma żadnych innych podtekstów nie 
ma innych potrzeb. Chodzi o to żeby mieszkańcowi pomóc w tematyce uregulowania 
formalności 
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Pani Radna Łuksza - chodzi o to czy możemy najlepiej by było żeby Pan radca się 
wypowiedział czy możemy tak nieokreśloną jakąś działkę bez metrażu żadnego wydzierżawić 
zgodę? chodzi o prawny aspekt 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ja chciałbym zabrać głos przed wypowiedzią Pana 
mecenasa my tą działkę otrzymaliśmy od Agencji nieodpłatnie na potrzeby gminy i tam my nie 
możemy wydzierżawiać czy tam za wiele zarabiać tylko pod boisko, pod cele mieszkalne to nie 
są grunty rolne do zarabiania, bo będziemy musieli pieniądze zwracać agencji ja tak ze swojej 
działalności rolniczej wiem jak u mnie to dotyczyło wcześniej nie wiem, co w temacie Pan 
mecenas, proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak — poproszę o wypowiedz prawnika niech się wypowie, czy możemy taka 
uchwałę tak skonstruowaną przyjąć o wydzierżawienie, co do treści tej uchwały niech się Pan 
wypowie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Panie mecenasie 

Pan Tomasz Werenicz radca prawny - dziękuję za udzielenie głosu Proszę Państwa Radnych 
ja czytam ten §1 wyłącznie pod istniejące szambo ja nie jestem budowlańcem ja jestem 
prawnikiem, ale nie widziałem szamba wielkości ha także spokojnie, jeżeli jest napisane w tym 
projekcie, że pod istniejące szambo to chyba posługujemy się językiem polskim, który też jest 
językiem urzędowym, co to jest szambo to my chyba nie musimy tłumaczyć jak to wygląda 
Pani Burmistrz przed chwilą Państwu tłumaczyła, że na tym etapie decyzji nie można określić 
ile metrów, bo nie jest w stanie określić. Kolejna rzecz, że przy wszelkiego typu uchwałach 
dotyczących dzierżawy części działki gdzie nie następuje wydzielenie prawne, geodezyjne to 
nigdy Rada nie jest w stanie określić, jaką część działki, bo jak to będzie wyglądało faktycznie 
w trenie to tego ani Rada Miejska w Węgorzynie, ani Rada Miejska w Szczecinie ani żadna 
inna Rada Miejska nie jest w stanie powiedzieć gdzie to będzie dokładnie. Kompetencja Rady 
i obowiązek sprowadza się do tego, że Państwo, jako Rada macie wyrazić zgodę bądź jej nie 
wyrazić, projekt uchwały składa się z treści z projektu z uzasadnienia to wszystko radnym 
zostało wskazane. I kolejna rzecz Pani Burmistrz mówiła nikt nie jest w stanie skontrolować 
jak rzeczywiście wygląda ... lub części działki wygląda na gruncie bez geodety się takich 
rzeczy nie robi dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuję bardzo jest pracownik z dokumentami, 
żeby nie przedłużać debaty nad projektem uchwały. Wrócę do tematu jak Pani Burmistrz 
przygotuje tą działkę wydzieloną i powie ile to faktycznie wynosi poinformuje radnych a o tym 
czy tą uchwałę podejmujemy czy nie podejmujemy zdecydują radni w głosowaniu i myślę, że 
jeśli będą głosy przeciwne przed głosowaniem to przyjmę głos przeciw a jeżeli nie to 
przechodzę do głosowania tego projektu uchwały, kto jest za przyjęciem uchwały? Pani 
Burmistrz proszę jeszcze 

Pani Burmistrz - projekt uchwały został przygotowany na podstawie podania naszego 
mieszkańca, który popełnił błąd w numeracji nieruchomości ten błąd również pracownik 
przeniósł do uchwały i w związku z tym nie chodzi o działkę 89/4 tylko 89/6 nie wiem czy na 
tych rysunkach to też widać 89/4 t j . nieruchomość, na której mieszkają a chodzi właśnie o tą 
którą wskazywałam 

Pan Radny Szymko - o ta dużą działkę? 
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Pani Burmistrz - tak ewentualnie by trzeba było w tytule uchwały i w §1 zmienić 4 na 6 a 
mieszkaniec również nie określił, jaką chciałby wydzierżawić na ten cel ja myślę, że tutaj inne 
instytucje będą władne żeby to dookreślić, wymierzyć wtedy uszczegółowić, ale tak jak Pan 
mecenas powiedział Państwa kompetencją jest wyrażenie zgody lub nie dla mnie żebym 
wiedziała czy mogę iść w tym kierunku ogłaszać dzierżawę i procedurę dzierżawy 
przygotowywać czy nie bez Państwa zgody z ogólnych przepisów wynika, że mam prawo 
wydzierżawić do 3 lat wtedy nawet żaden temat indywidualny nie staje na posiedzeniu rady 
Państwo nie dyskutujecie czy Pan X - iński chce tutaj 0,5 ha czy Pani Y - kowska chce 0,30 a 
gdzie indziej przedmiotem sesji jest wtedy sprawa indywidualna, kiedy dotyczy 
wydzierżawienia na innych zasadach, czyli na tych zasadach, które nie są ogólnie dopuszczone 
dla mnie wtedy ja muszę Państwa pytać o wyrażenie zgody, ale kwestia wyrazić lub nie a jak 
uregulować już cały proces, wydzierżawienia podpisania umowy to już Państwo musicie zaufać 
że ja to zrobię zgodnie z Państwa intencją i przepisami 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, przechodzimy do głosowania 
uchwała projekt, który wprowadziliśmy dzisiaj na sesje wynika, że jest też z autopoprawką Pani 
Burmistrz 89/6 i w §1 też jest 89/6 kto jest za podjęciem tej uchwały w treści jak radni mają 
przed sobą wraz z autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-10 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 5 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/39/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 20 lat części działki nr 89/6 
położonej w obrębie ewidencyjnym Stare Węgorzynko, gmina Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszeso protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Węgorzyn t j . druk nr 11 z kontroli problemowej Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Węgorzynie dot. jego funkcjonowania proszę Radny Szyłowicz 

Pan Radny Szyłowicz - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo ja chciałbym nawiązać do 
mojego zapytania na początku dzisiejszej sesji, chciałbym prosić Pana mecenasa o wypowiedz 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję może za moment Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki - zgodnie z harmonogramem pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015 
Komisja Rewizyjna w składzie 3 osobowym wszyscy byli na posiedzeniu dniu 16.02.2015 r. 
głównie na podstawie dokumentów oraz wizji lokalnej poprzez rozmowy z pracownikami 
Ośrodka Pomocy Społecznej jak również z Panem Kierownikiem komisja wypracowała 1 
wniosek formalny i 1 wniosek nieformalny, który należy traktować, jako opinię. Wniosek 
formalny w związku z powyższym kontrolujący wnioskują w pilnym o przeniesienie Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Węgorzynie, przy ul. Ks. Fortunata Sosnowskiego 5 do innego budynku 
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spełniającego wszelkie wymogi prawa i gwarantującego zachowanie minimum dyskrecji i 
poufności dla petentów i ten wniosek to nie jest nic nowego dokumenty, na których się komisja 
opierała tworząc ten wniosek pochodzą sprzed paru lat, jednakże są aktualne kwestie prawa 
bhp się nie zmieniły to jest taka kwestia, która nie jest pierwszy raz poruszana również Komisja 
Rewizyjna zwróciła uwagę na taki fakt, iż kontrolujący uważają, iż w związku z realizacja 
zadań wynikających z ww. prawa wymaga zwiększenia efektywności prawa przez 
pracowników OPS jak również tendencją do zleconych zadań przez podmioty zewnętrzne 
należy rozważyć organizację pracy w Ośrodku Pomocy Społecznej poprzez zatrudnienie 
niezbędnej liczby pracowników. Ta tendencja myślę, że we wszystkich urzędach panuje cały 
czas jakieś zadania są zlecane przez jakieś podmioty zewnętrzne trzeba je realizować, brakuje 
pracowników trzeba to zrobić, mniejsza efektywność itd. chciałbym się ustosunkować do 
wypowiedzi Pana Szyłowicza ja nie wyłączyłem się z pracy komisji miałem taką wiedzę, że 
może powinienem natomiast przeanalizowałem rozdział V I Statutu gminy Węgorzyno tak jest 
taki §83, który mówi o organizacji Komisji Rewizyjnej i w mojej ocenie nie było takiej potrzeby 
jednakże zrzekłem się na rzecz innego członka Komisji Rewizyjnej prowadzenia kontroli w tej 
przedmiotowej sprawy, dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, Pani Burmistrz zanim udzielę głosu 
Panu mecenasowi to czy są jeszcze pytania, jeszcze raz radny proszę 

Pan Radny Szyłowicz - w woli ścisłości pewną wiedzę nabyłem dzisiaj wczoraj na komisji 
poruszany był ten temat, ale o tym nie wiedziałem, że przewodniczący Komisji Rewizyjnej jest 
zarazem pracownikiem OPS-u, więc tak ja nie jestem prawnikiem, ale żyjemy w Państwie 
demokratycznym, jakim jest Polska i mam nadzieję, że powinny nas obowiązywać pewne 
zasadny i dla mnie sprawą niepoważną a wręcz śmieszną jest, że kontrolujący, kontroluje swój 
zakład pracy swoje miejsce pracy zwłaszcza, że w protokole pokontrolnym podejmowana jest 
taka decyzja też dziwna, że w trybie pilnym należy przenieść pomieszczenia do większego 
budynku t j . sprawa podpadająca ja sobie poprawiam miejsce pracy po prostu brakuje dwóch 
pokoi gdzie mogę sobie spokojnie siedzieć i wysłuchiwać ludzi, którzy tam przychodzą. Jest to 
niepoważne, dlatego wnioskuję o uznanie protokołu pokontrolnego, jako niewiarygodnego i o 
uchylenie tej uchwały, dziękuję Państwu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo, ta kontrola nie kontrolowała merytoryki pracy opieki 
społecznej nie kontrolowała zasadności przyznawania pomocy mieszkańcom naszej gminy, nie 
kontrolowała zasadności odmów przyznawania takiej pomocy itd. nie dotyczyła merytoryki 
dot. funkcjonowania ośrodka, jako ośrodka lokalowe, więc tu nie można podważyć 
wiarygodności, ponieważ nawet podczas przerwy obrad sesji ośrodek mamy naprzeciwko 
ratusza można zajść zobaczyć myślę, że większość radnych wie jak wygląda nasz ośrodek i 
tutaj nie można było niczego innego wymyśleć tym bardziej, że tak jak Pan radny powiedział 
opierała się komisja na dokumentach wytworzonych i przygotowanych przez inny instytucji to 
nawet nie jest ich jakby subiektywne odczucia 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz udzielę Panu głosu proszę 

Pan Radny Szyłowicz - że po prostu znając zasadny gry to Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej nie powinien brać udziału w kontroli tak się dzieje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Panie mecenasie w tej chwili udzielę Panu głosu proszę 
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Pan Tomasz Werenicz radna prawny - dziękuję Panie Przewodniczący proszę Państwa 
powinniśmy się opierać tak jak Pan wspomniał prawnie Polska jest demokratycznym państwem 
przede wszystkim jest ono zawarte w ustawach w naszym przypadku dot. tej sprawy ustawy z 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i tam przede wszystkim różne kwestie dot. samorządu 
gminnego mamy uregulowane i jest taki sobie przepis, który oznaczony jest art. 24 i jest 
zatytułowany obowiązki radnego i on brzmi tak: „Radny jest obowiązany brać udział w pracach 
rady gminy i komisji oraz innych instytucji samorządowych, do których został wybrany lub 
desygnowany", czyli tu mamy zasadne podstawową po to mamy Radny żeby oni pracowali i w 
radzie i komisjach rady żeby też nie dochodziło do niejasnych sytuacji Pan określił je, jako 
śmieszne ma Pan do tego prawo, jest też taka zasada określona troszkę niżej w tej ustawie w 
art. 25 lit. a który brzmi następująco: „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani 
w komisji, jeśli dotyczy ono jego interesu prawnego" podkreślam prawnego. Mam pytanie 
retoryczne, ponieważ Pan Przewodniczący nie udzielił Panu głosu, ponieważ jest moje 5 minut 
co to jest interes prawny?. Interes prawny jest to taki interes, czyli takie uprawnienie, które by 
w stosunku do danej osoby dawało roszczenia o które może się domagać. Przekładając to na 
grunt sprawy spornej można powiedzieć tak, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej nie 
mógłby kontrolować samego siebie, jeżeli to by dotyczyło jego interesów prawnych, jeżeli Pan 
Przewodniczący jest pracownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie to nie znaczy, 
że on kontrolował samego siebie, ponieważ zapewne jak się wszyscy Państwo orientują pracą 
czy OPS - em kieruje kierownik jak sama nazwa wskazuje i on ponosi odpowiedzialność przed 
Burmistrzem i pośrednio też przed Radą za pracę i całokształt działań Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Pracownik OPS - u wykonując, jako radny kontrole w zakładzie pracy w którym 
pracuje nie działa w sferze, że kontroluje sam siebie nie można mówić w ten sposób doszło do 
naruszenia zakazu wspomnianego wcześniej przeze mnie art. 25 a że Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej kontrolował samego siebie czyli decydował, kontrolował sprawy objęte jego 
interesem prawnym owszem na pierwszy rzut oka można uznać, że jest tu jakiś interes, jest 
pracownikiem itd. może dziwnie brzmi nie jest Pan człowiekiem doświadczonym życiowo i 
dziwie się Panu, że Pan nigdy nie widział jak pracownicy kontrolują swój zakład pracy przykład 
mogę wspomnieć Społeczna Inspekcja Pracy pracownik kontroluje swojego pracodawcę 
komórki kontroli wewnętrznej, pracownik kontroluje swojego pracodawcę i to jest jak 
najbardziej normalne w demokratycznym państwie prawnym i biznesach w cywilizowanych 
państwach, dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie mecenasie jeszcze do dyskusji chce Pani 
Kierownik się włączyć, to Pani była kontrolowana to proszę wypowiedzieć się 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - ja chciałam odnośnie tej uchwały 
przypomnieć Państwu, bo część jest nowych radnych, że nie pamiętają, ale ja pamiętam, bo 
pracuje w Ośrodku Pomocy Społecznej już 15 lat i ta siedziba została nam bo gmina daje lokal 
na siedzibę jednostki tu zaczęliśmy pracować od stycznia 2001 r. a teraz mamy 2015 i wówczas 
nas było 5 - u ze mną włącznie. W tej chwili jest nas 12 - u plus 2 asystentów, czyli 14 osób 
nie mówiąc już o opiekunkach, które nie przyjeżdżają do nas te opiekunki 5 osób, część 
pracowników w terenie w sumie tak jak tu Radny Nowacki wspominał zadania przybywają jest 
konieczność wzrostu zatrudnienia w związku z realizacją tych zadań na pewno następne przyjdą 
a te co mamy realizujemy, bo musimy, ale efektywność tego ustawa o pomocy w tym roku 
2015 jest obligatoryjnie na 2.000 mieszkańców jeden pracownik albo na 50 środowisk, więc ja 
powiem, że mamy 3 pracowników socjalnych a osób na koniec roku było 7.132 osoby a 
środowisk mamy 289 także tak to wygląda dodatkowi ludzie w tej siedzibie by się nawet nie 
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pomieścili zresztą, kto był u nas to widzi potrzebna by była praktykantka albo stażystka, ale nie 
ma gdzie ich posadzić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Kierownik, Pani Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - Ja chciałabym podziękować Panu Bogdanowi za poruszenie tego 
pytania, powiem, dlaczego dlatego, że jeżeli radny ma wątpliwość, jaka ona by nie była 
śmieszna czy nie śmieszna właśnie tutaj szuka rozwiązania, bo tutaj mamy prawnika, który ma 
odpowiednie wykształcenie i w odpowiedni sposób radnemu to wy łuszczy jak również innym 
osobom będącym na tym spotkaniu. Właśnie po to się tutaj zbieramy raz na miesiąc żeby 
wszystkie wątpliwości, którzy mają radni, bo mamy różne wykształcenie mogły być rozwiane 
tak właśnie widzę i uważam, że każde pytanie nie jest śmieszne jest ważne, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak to akurat nie dotyczy 
sołtysów, ale nie wiem, co Pan by chciał wnieść 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Miełno - jeśli chodzi o konflikty interesu potencjalnego to taki 
przykład chciałem podać, że Prezydent Szczecina był jednocześnie członkiem firmy Remondis, 
która wybrała przetarg i odbyła się rozprawa sądowa i sąd rozstrzygnął, że nie ma tam konfliktu 
interesu. A druga sprawa jest taka, że jako mieszkaniec miałem okazje być w OPS - ie i 
chciałem zupełnie obiektywnie powiedzieć, że faktycznie, jeżeli chodzi od strony 
pracowników, ale jak ja miałbym tam interes swój, bo tam się porusza trudne tematy prawda?. 
To nie chciałbym się tak czuć trochę niekomfortowo jak ktoś inny pójdzie w swoim interesie 
żeby nie koniecznie słyszał co ja mam do przekazania 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panu Sołtysowi, Pani Kierownik rozwijamy 
temat myślę, że dobre wystąpienie było Pani Radnej Górniak, że pytań trzeba składać cały czas 
ja też tutaj powtarzam my nie musimy się na przepisach znać bo za przepisy odpowiada 
burmistrz ze swoją załogą my jakie wiadomości otrzymujemy na tej sali w dokumentach to my 
na podstawie swojego doświadczenia takie decyzje podejmujemy 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - jedno zdanie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Proszę Pani Kierownik 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - prośba o lokal o nową siedzibę jest w 
każdej corocznej informacji z działalności informacji działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 
także tu jest to od lat 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radny Szyłowicz 

Pan Radny Szyłowicz - proszę Państwa, Panie Przewodniczący nikt nie kwestionuje większego 
lokalu dla OPS - u tylko ja kwestionuje sprawy formalne, że tacy ludzie nie powinni brać 
udziału w takiej kontroli jak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Merytorycznie protokół jest 
ok tylko mam wątpliwości, co do udziału członków komisji rewizyjnej to jest moja największa 
bolączka 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to żeś Pan zapytał mecenas odpowiedział od strony 
prawnej znam Pana wniosek, bo Pan żeś wnioskował o oddalenie tej uchwały, ale ten wniosek 
będzie głosowany łącznie, albo uchwałę przyjmiemy albo odrzucimy i ten wniosek zostanie 
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Pana przyjęty, jesteśmy przy dyskusji nad protokołem pokontrolnym, protokołu nie głosujemy. 
Stwierdzam, że odbyła się dyskusja nad protokołem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej na druku nr 11. Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie Pan Szyłowicz tu złożył wniosek przeciw 
żeby nie przyjmować to w głosowaniu będzie wynikało, kto jest za przyjęciem tego wniosku a 
kto jest za odrzuceniem. Kto jest za przyjęciem uchwały w brzmieniu jak jest na druku nr 12, 
kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 
głosowało: 
Za-11 
Przeciw — 3 
Wstrzymało się -1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/40/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2015 roku 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszej uchwały) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz nie ma, ale ona wcześniej powiedziała, 
że dobra jest sytuacja finansowa gminy dobra jest w budżecie tym, co mamy te pieniądze chyba 
nie wystają z kieszeni, bo jakby było ich za dużo to byśmy te wszystkie potrzeby spełniali dobra 
jest, że jeszcze mamy na funkcjonowanie, proszę radny 

Pan Radny Nowacki - stawiam wniosek o 5 minut przerwy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jest wniosek o 5 minut przerwy 

-Za ogłoszeniem 5 minut przerwy - wszyscy radni, po przerwie na salę obrad nie powrócił 
Pan Radny Szymko -

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich 
sesjach 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wracamy do kontynuacji naszego porządku dzisiejszej 
sesji jesteśmy w punkcie odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje 
zgłoszone na poprzednich sesjach 

Pani Burmistrz - na niektóre były w trakcie sesji wyjaśnienia: 

1. ten konflikt to zostało rozstrzygnięte 
2. aneks do wniosku do świetlicy Pan już tą mapę przekazywał podczas posiedzenia 

komisji ja już do dokumentów dołączyłam i dałam dyspozycję żeby pozbierać inne 
informacje na temat tej nieruchomości jak pod tą inwestycje 

3. zerwana papa to już zapisałyśmy sobie i będzie naprawione 
4. kosze przy kościele temat koszy na terenie sołectwa czy danej miejscowości, jeśli to są 

kosze dodatkowe np. będące własnością sołectwa niestety one nie wchodzą w opłatę 
śmieciową na opróżnianie takich pojemników trzeba dodatkowe umowy zlecenia, jeśli 
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są to jakieś małe kosze na placu zabaw to można i do tej pory tak było, tak 
funkcjonowało. Od kwietnia ruszają te prace społecznie - użyteczne i wtedy sołtys 
pracownikom pod sobą mówi żeby opróżniać te kosz uliczne, że tak powiem, jeżeli są 
albo ich nie ma a jak są to w małej ilości do worków i wtedy ten worek ustawić w dzień, 
kiedy normalnie ZUK zbiera zmieszane z posesji w ten sposób tzn. powiem tak to 
chodzi o te uliczne natomiast te, co są przy świetlicach to ponosimy koszty jako bieżące 
koszty funkcjonowania świetlicy chyba, że zlecamy opróżnienie nieczystości w tych 
koszach to zlecamy przy świetlicach to jest temat świetlicowy 

Pan Radny Krzączkowski - to jeszcze jeden koło kościoła zostanie 

Pani Burmistrz - fundusz sołecki jest i z tych pieniędzy, ale Szanowni Państwo to teraz kilka 
słów o funduszu sołeckim teren gminy to proszę się nie obrażać, bo to nie chodzi o dzielenie 
nikogo tylko chcę wyjaśnić zasady jest miasto i jest teren poza miastem na terenie poza miastem 
Państwo macie do dyspozycji pieniądze i to konkretne nie mówimy o dwóch tysiącach tylko 
zgodnie z przeliczeniem na osobę, na mieszańca jest odpowiedni duża kwota odpowiednio dużo 
sołectwo potrafi mieć 15.000 - 17.000 rocznie do swojej dyspozycji, ale do dyspozycji na rzecz 
swojego sołectwa nie tylko mieszkańców i konsumpcja, ale na potrzeby związane z sołectwem, 
infrastrukturą, estetyką itd. z tych pieniędzy to powinno być finansowane. Na teren miasta nie 
ma takich pieniędzy do dyspozycji, że tu zrobimy klomb z tego a tu wyjdziemy a z tego zrobimy 
ognisko, bo takich pieniędzy nie ma natomiast jest, co innego na miasto są zlecane w formie 
zawieranych umów np. z taką firmą ZUK na oczyszczanie chodników i dróg na utrzymanie 
zimowe i letnie i dlatego jakby coś za coś, Państwo macie pieniądze, ale też proszę pamiętać o 
tych potrzebach, bo to przecież są śmieci mieszkańca tego sołectwa i to wchodzi w estetykę 
również macie pieniądze i trzeba by było z tego 

Pani Radna Sławska - musielibyśmy zawrzeć umowę, jako sołectwo? 

Pani Sekretarz - umowę zawiera gmina, ale finansowane są te wywozy z funduszu sołeckiego 

Pani Burmistrz - jeśli mówię, że to są takie pojedyncze na placu zabaw jeden to poprzez tych 
pracowników przesypać do worka 

Pani Radna Sławska - Pani Burmistrz u mnie jest ten problem przy sklepie ten jeden kosz jest 
zawsze załadowany 

Pani Burmistrz - ale moment przy sklepie a czy sklep ma też swoje? 

Pani Radna Sławska - sklep ma też swoje, mają kosze, mi chodzi naprzeciwko sklepu dzieci 
idą do szkoły tam jest takie miejsce gdzie dużo ludzi przechodzi jak miałam tam jakiegoś 
człowieka i teraz zimną jak tam świetlicę robili to też dałam Panią worki to one pozbierały te 
śmieci i te kosze powymieniały, ale czasami tak jest, że nie ma nikogo 

Pani Burmistrz — 

5. lampa na osiedlu to zobaczymy, ustalimy przyczyny nie świecenia i co tam z ta lampą 
6. remont drogi do Przytonia powiem tak złożyliśmy oficjalny wniosek do planów 

inwestycyjnych powiatu żeby tą drogę ująć na chwilę składania wniosków czy na 
początek tego roku Dyrektor Zarządu Dróg informował, że nie ma środków na 
inwestycje drogowe na ten rok, może nie miał jeszcze wtedy. Natomiast ujął to do 
planów, jeśli tylko dostanie środki do realizacji to na pewno to będzie robione nawet 

Strona 32 z 38 



r 

określił, jaki zakres, czyli od ulicy Kościuszki aż za przejazd kolejowy aż za tartak do 
górki ten odcinek jest wzięty pod uwagę jest przyjęty do planów inwestycyjnych 
Zarządu Dróg Powiatowych 

7. lustro na ulicy Drawskiej przy zjeździe na ul. Zieloną, komu ono ma ułatwiać? 

Pani Radna Łuksza - wjeżdżającym i wyjeżdżającym bardzo często zatrzymujemy się tak na 
styk lamp bardzo często tam nie ma widoczności, bo tam jest kat prosty 

Pani Burmistrz - pytam, z której strony czy tych jadących z miasta i pokazujących dla tych, co 
tam czy od strony Drawska dla tych, co jadą od miasta? tzn. to jest droga krajowa tutaj oni się 
będą musieli wypowiedzieć lub postawić 

Pani Radna Łuksza - tu gdzie jest ten sklep za placem zabaw, jak się kończy plac zabaw 

Pani Burmistrz - dobrze aj rozumiem tam są teraz i te krzewy powsadzane jedna osoba 
poruszała tą kwestię ja osobiście pojechałam tam sprawdzić, aleja nie mam tam problemu jest 
widoczność dojeżdżają się do krawędzi drogi tam gdzie można dojechać i nie zasłania 

Pani Radna Łuksza- jak się jedzie od strony Drawskiej na Zieloną i w tym momencie ktoś 
wyjeżdża to ten samochód nie widzi jeden drugiego, tam gdzie jest budynek na rogu 

Pani Burmistrz - czyli nie przy drodze? tam jest nasza gminna, już dobrze już się wyjaśniło, 
w którym miejscu 

8. jeśli chodzi o Mielno to wyjaśnialiśmy i mamy to na uwadze i spróbujemy poradzić 
sobie z tym tematem 

Pani Radna Górniak - przepraszam a komin? proszę o protokół z ostatniego przeglądu komina 

Pani Burmistrz -

9. przejąć teren przy świetlicy rozpoznamy temat aczkolwiek wiecie trzeba by było jakiś 
pomysł, bo to jest po pierwsze teren zamknięty, bliskość torów, przy drodze 
powiatowej, przy przejeździe, więc tutaj musimy pomyśleć 

10. Sołtys Słomiński trzy lampy my spisujemy potrzeby dot. oświetlenia ulicznego z terenu 
całej gminy próbujemy przygotowywać sukcesywnie dokumentację projektową jak są 
nabory próbujemy składać wnioski o dofinansowanie zewnętrzne żeby zrealizować. 
Próbujemy łączyć długi odcinki z krótkimi pojedynczymi potrzebami żeby móc we 
wniosku ująć w całości koszty ogólne, żeby nam sfinansowali również. Ja myślę, że 
mamy to spisane tylko czeka na czas do realizacji, bo ja tutaj sprawdziłam Spokojną 
mamy ujętą i Dębową też to tak jak Pani Radnej tłumaczyłam, że próbujemy łączyć 
długi odcinki z krótszymi żeby całe koszty ogólne móc sfinansować z zewnątrz 

11. Przystanek na Sarnikierzu to sprawdzimy i zobaczymy jak on wygląda i który to jest 

Pani Stępkowska Sołtys Sarnikierza - to jest tam gdzie Pan Duczek kiedyś mieszkał 

Pani Burmistrz - tam gdzie jest fotel przy nim? 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - już nie ma zabrany 

Pani Burmistrz - wiecie pewne rzeczy, których nie da się od razu załatwić i później się 
powtarzają to są hasłami 
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Pani Stępkowska Sołtys Sarnikierza - o ten przystanek chodzi 

Pani Burmistrz - i tam nie żadnych dzieci, nikt nie korzysta z tego? 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - tam nikt nie mieszka i on praktycznie jest 
niepotrzebny 

Pani Burmistrz - chodnik z funduszu sołeckiego realizować Panie sołtysie temat na bieżące 
rozmowy przez sesję nie musimy przepuszczać realizacji każdego przedsięwzięcia sołeckiego, 
dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz ja przed informacją 
Przewodniczącego o działaniach podjętych to tutaj w odpowiedziach na wnioski i zapytania 
Pani Burmistrz w działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym to jeszcze przed moją 
informacją powziąłem informację, że jeden z mieszkańców pogorzelec Pan R... prosił o jakąś 
wykładnię, bo oczekuje pomocy w związku z pożarem. Mówił, że złożył jakieś podanie i nic 
nie zrobiono w jego sprawie a już tyle czasu mija to było gdzieś w grudniu niech Pani powie 
czy my mamy jakiś pieniędzy w radzie szukać? bo to pogorzelec to takie jest odczucie smutne 
praktycznie. Ja przed sesją rozmawiałem z Panią Martą, bo nie znałem tematu może dopowiecie 
bliżej, o co tu chodzi? Jest Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pani Burmistrz - ja tylko wprowadzę i poproszę żeby Pani Kierownik wyjaśniła i opowiedziała 
nie jest to prawdą, co ten mieszkaniec mówi, bo czynności się dzieją może jego intencją jest to 
, że nie dostał jeszcze wypłaconej żadnej gotówki może o tym mówi, że nic się nie dzieje. Dziać 
się dzieje, bo są wywiady środowiskowe zrobione poszło pismo do wojewody z prośbą o 
przeznaczenie środków na pomoc z powodu tej klęski, Wojewoda nam odmówił udzielenia. Na 
temat wywiadu środowiskowego to może nie wiem czy to jest miejsce żeby omawiać 
indywidualną sprawę. Powiem ogólnie uważam, że tam pomoc nie jest wymagana już i 
natychmiast jest to nieruchomość i budynek prywatny składający się z tylu pomieszczeń, że 
nawet po tym zdarzeniu ta osoba ma możliwość normalnego funkcjonowania, liczebność tej 
rodziny jest jedna osoba a do dyspozycji cała nieruchomość, całe mieszkanie czy pół domu coś 
w tym stylu, więc to nie jest tak, że my nie udzieliliśmy pomocy osobie, która jest w sytuacji 
bez wyjścia, może funkcjonować, mieszkać, spaleniu nie uległy wszystkie pomieszczenia tylko 
bodajże dwa z pięciu więc my musimy rozważyć potrzeby staraliśmy się pozyskać pieniądze z 
zewnątrz żeby udzielić takiej pomocy niestety odmówiono nam tych pieniędzy, nie wiem czy 
Pani Kierownik chciałaby doprecyzować? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - bardzo proszę Pani kierownik 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - zdarzenie miało miejsce 1 grudnia, 
wniosek wpłynął do nas, czyli do właściwego organu przed połową grudnia, był wywiad 
środowiskowy. Pracownik opisał stan zastały, była prośba o dołączenie kosztorysu, bo jakieś 
straty poniesione były, bo pokój gdzie ojciec tego Pana spalił się tam, bo on tam mieszkał nie 
żyje, zmarł w wyniku poparzeń dróg wewnętrznych uległ całkowitemu zniszczeniu a kuchni 
jest bezpośrednio przy pokoju także odymiona z tym, że w kuchni aż takie straty nie zostały 
poniesione. A procedura jest w toku tak jak Pani Burmistrz mówi, ponieważ mając już ten 
kosztorys i szacunek strat nie strat tylko materiałów, które byłyby niezbędne do 
wyremontowania i kuchni i pokoju, które uległy zniszczeniu Pan deklarował się zrobić 
robociznę we własnym zakresie, ale też to wszystko byłoby szacowane. Więc skierowałam, bo 
w związku z tym, że w naszym budżecie w ogóle na wszystkie zasiłki celowe dla osób 
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kwalifikujących się do pomocy jest kwota 20.000 zł rocznie to jest 1.667 zł miesięcznie Pani 
Skarbnik jakby była to by to potwierdziła i to mamy do podziału na 140,150,160 rodzin 
miesięcznie tyle rodzin się ubiega o pomoc także te zasiłki są przyznawane właśnie te celowe 
na coś konkretnego na konkretny cel ile to pozwoli po 50,00 po 100,00 zł po 20,00 po 40,00 
to jest 20 rodzin miesięcznie. Dlatego z naszego budżetu nie miałam możliwości udzielić temu 
Panu pomocy w formie zasiłku celowego w związku ze zdarzeniem losowym, dlatego 
zwróciłam się na piśmie o środki na ten cel z wyszczególnieniem tego wszystkiego w podaniu 
do Burmistrza o zagospodarowanie jakiejś kwoty i przekazanie do naszego budżetu i do 
wojewody, bo z doświadczenia wiem, że wojewoda potrafił nam pomóc i przyznał naszym 
pogorzelcom były takie zdarzenia na Pionierów, w Runowie Pomorskim wybuch gazu także 
uzyskaliśmy jakąś pomoc. I te pisma poszły w styczniu a Pan wnioskodawca był zgodnie z art. 
35 KPA poinformowany o przedłużeniu terminu załatwienia jego wniosku w związku z tym, 
że nie mamy możliwości z własnych mu pomóc z OPS - owskich środków i ubiegamy się o 
środki z zewnątrz ewentualnie tutaj dodatkowe z gminy. Miał wgląd do dokumentacji nawet 
kilka dni temu był w siedzibie Ośrodka pokazywałam mu wszystkie dokumenty miał 
możliwość przeczytać zapoznać się także jest powiadomiony i tutaj te czynności są dopełnione. 
A wojewoda w połowie lutego dostałam telefon z Wydziału Spraw Społecznych, że ja tak to 
zrozumiałam, że dostaniemy, bo Kierownik wydziału powiedział, że to musi trochę poczekać 
po prostu przepraszał, że to się trochę odwlecze, bo wojewoda musi zająć stanowisko i 
obiecywał, że do końca lutego coś będziemy wiedzieli i 28 lutego wpłynęło pismo, że z 
przykrością wojewoda stwierdza, że nie może przeznaczyć na ten cel żadnych środków nie 
omieszkał nam tam w ostatnim zdaniu przypomnieć, że ta pomoc w związku ze darzeniem 
losowym jest zadaniem własnym gminy o charakterze obowiązkowym. O tym piśmie 
poinformowałam również Panią Burmistrz i ponownie z pracownikiem socjalnym poszłam na 
wywiad ponowny, żeby zobaczyć jak ta sytuacja na dzisiaj wygląda, więc na dzisiaj jest tak, że 
ten pokój, który uległ całkowitemu zniszczeniu ten Pan we własnym zakresie oczyścił cały tynk 
ze ściany i sufitu po prostu ten pokój czeka, kuchnia jest zadymiona i wymagałaby rzeczywiście 
tego remontu skłucia tych tynków już nie koniecznie podłogi, o którą wnioskodawca wnioskuje 
i ja te pismo skierowałam do szefowej pewnie jest u skarbnik w związku z tą sytuacją z 
ponownej wizyty ja zawnioskowałam o ewentualne przyznanie mu środków na połowę 
materiałów na remont ścian i sufitów i to jest w trakcie tyle tak szczegółowo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, bo jak słyszymy słowo powódź, klęska, pożar 
to wszyscy rozumiemy, że trzeba pomóc myślałem, że to jest z mieszkaniem komunalnym 
związane to jest mieszkanie prywatne, ale zdarzenie to zdarzenie pomoc jest niezbędna myślę, 
że Pani Burmistrz jakąś pomoc trzeba udzielić może radni niech nie zajmują się szukaniem 
pieniędzy. To nie musi być suma duża każda udzielona pomoc i nikt nam nie powie, że 
Burmistrz nie udzieliła, Ja poprosiłem kiedyś agencję żeby mnie zwolniła z czynszu 
dzierżawnego z pewnej sumy, obniżyli 10% i mówię tak mało, ale żeś Pan dostał, jak mówiłem 
inni dostali 100%) ja dostałem 10 % to jest pomoc niespodziewana, bo w telewizji się słyszy 
wybuch gazu, woda wojewoda 6.000 zł na dzień dobry i to tak idzie psychologicznie. Sami 
wiemy, na czym to polega i Pani Burmistrz myślę, że do świąt chyba się nie uda, ale coś trzeba 
przemyśleć z Panią Kierownik 

Pani Burmistrz - to nie jest jedyny wniosek 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jest więcej wniosków? 
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Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - tak jeszcze z ulicy Podgórnej tam się 
spaliła % budynku mieszkalnego 

Pani Burmistrz - tam są wile większe koszty 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - tak wiele większe straty 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Radna Sławska prosiła o głos 

Pani Radna Sławska - chciałabym zgłosić taki wniosek formalny, prośbę zmieniło się nas dużo 
sołtysów po prostu jest nowych i naprawdę warto się zastanowić nad szkoleniem sołtysów, 
radnych przeprowadzić. Co należy do obowiązków, co sołtys może, czego nie może, co musi i 
chyba warto by było nad takim szkoleniem się zastanowić i przeprowadzić Panie 
Przewodniczący zwłaszcza, że tych obowiązków jest coraz więcej a zwłaszcza z tym 
funduszem sołeckim i ciągle coś pobory inkasa, śmieci tak samo szkolenie radnych też nas 
trochę nowych jest, więc by się przydało 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Radnej to w tej informacji 
Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym to odpowiem, że 
my żeśmy złożyli już zlecenie na przeprowadzenie szkolenia radnych. Rozważaliśmy tu z 
władzą węgorzyńską czy zrobi nam to nasze biuro prawne, które obsługuje zdecydowaliśmy, 
że nie chcemy jak gdyby zewnętrzne, ale nie chcieliśmy szkolenia typu skarbnik jak tworzyć 
budżet jak paragrafy wyglądają, bo takie nam oferowano za cenę solidną i z Panią Martą 
dopisaliśmy, na czym nam szczególnie zależy to, co Pani mówi: obowiązki radnego, zakres 
prac komisji rewizyjnej i obowiązki przewodniczącego związane z komisją rewizyjną, 
obowiązki i prawa radnego, oświadczenia majątkowe. I o to poprosiliśmy żeby to wszystko 
podczas szkolenia było ujęte i sugerowaliśmy nawet, że to może być nawet sobota, bo w sobotę 
to wiem, że wielu radnych pewnie by uczestniczyło, bo w tygodniu wiele z nas pracuje różnie 
by było minął czas i takie szkolącego nie szło znaleźć, mimo, że na tą sumę żeśmy się zgodzili 
3.000 zł sugerowaliśmy, że weźmiemy sąsiednią gminę i razem połączymy i będzie nas więcej 
szkolenie to jest szkolenie dla 15 osób czy dla 30 osób to jest jedna mowa, nie powyżej 20 to 
jest nowa taryfa. To szkolenie nasze to w najbliższym czasie będzie a z sołtysami 
wspominałem, że pewnie Pani Burmistrz głównie Pani Sekretarz zrobi z sołtysami spotkanie 
takie robocze na pewno a szkolenie przychodzą takie oferty szkoleniowe dla przewodniczącego 
rady, przewodniczącego komisji myślę, że Pani Skarbnik nie ma, ale przewodniczącego komisji 
to zaproponuję żeby pojechał powiedzmy ja nie mam na tyle czasu, ale trzeba jechać. Nowi 
ludzie to niech zobaczą nowe przepisy jak się poruszać szczególnie przewodniczący komisji 
rewizyjnej. 

W okresie między sesyjnym to już Pani Burmistrz mówiła razem żeśmy uczestniczyli w tej 
mszy i złożeniu kwiatów pod pomnikiem z okazji powrotu polskości na te ziemie nasze tu 
zachodnie. Był dzień sołtysa to również z Panią Burmistrz żeśmy uczestniczyli w tym spotkaniu 
dziękowaliśmy tym, co mówili, że odeszli za pracę 4 - letnią i życzyliśmy powodzenia w 
wyborach, część akurat jest na sesji to żeśmy razem w tym uczestniczyli. Praca w biurze rady 
to są wszelkie tematy pisma Regionalnej Izby Obrachunkowej czy wojewody to ta uchwała 
dzisiaj o tym terminie wprowadzenia naboru do szkół podstawowych i gimnazjum też 
zauważyło biuro prawne, albo uchylić uchwałę całkowicie albo zmienić termin i uchwała 
będzie obowiązywał tylko, że od przyszłego roku tą uchwałę żeśmy przygotowywali i 
tradycyjna praca w biurze rady 
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9. Wolne wnioski i komunikaty 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych te 
oświadczenia składamy ze stanem na dzień 31 grudnia Ci młodzi radni to już jedno składali 
wiedzą jak czasami trzeba tam się nagłowić i napisać prawdę teraz to jest telewizyjny, medialny 
temat wszelkie zegarki, łańcuszki pow. 10.000 zł trzeba ujawnić. W wolnych wnioskach i 
komunikatach, jeśli radni chcieliby coś dodać, boja będę miał na sam koniec, ale proszę 

Pani Radna Łuksza - ja chciałabym zapytać Panią Burmistrz my się bardzo cieszymy, że plac 
zabaw jest doposażony przy ulicy Drawskiej tylko teraz mam takie pytanko czy tam jest jakaś 
możliwość nawet ostatnio mieszkańcy mówili, że mogliby tam w czynie społecznym żeby 
wyrównać tą nawierzchnię, która jest na placu zabaw?. Tam jest nierówno, bo to co zostało 
wyciągnięte stare ta nawierzchnia nie została przygotowana i to ogrodzenie jakby była taka 
możliwość wiem, że mieszkańcy są chętni pomóc 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jakby nie było więcej wniosków i komunikatów, proszę 
Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - Państwo dostaliście kserokopie informacji o turnusach rehabilitacyjnych dla 
dzieci rolników dla dzieci, które mają orzeczenia o niepełnosprawności w zakresie chorób 
układu ruchu również układu oddechowego to można z tego skorzystać. Chciałabym 
poinformować, iż dla naszych mieszkańców, również będą owoce rozdawane nastąpi to 31 
marca tutaj w urzędzie poprzez OPS i kolejna informacja 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - a można szczegółowiej owoce to jabłka czy banany? 

Pani Burmistrz - jabłka Pani Kierownik szybciutko doprecyzować, kto może dostać 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - szybciutko może dostać każdy z art. 
7 ustawy o pomocy społecznej nie musi być kryterium dochodowe, ale oprócz tego, jaki dochód 
jest w rodzinie, jeżeli jest niepełnosprawność w rodzinie mimo, że dochód jest wyższy, jakaś 
choroba, bezrobocie, Karta Dużej Rodziny t j . wielodzietność przysługuje 5 kg na osobę tak 
liczyliśmy, że mamy 10 osobowe rodziny to taka rodzina dostanie 50 kg. Jest pierwsza transza 
w ilości 4 t przyjeżdża do Łobza, bo Ośrodek Pomocy w Łobzie załatwił z bankiem żywności 
i tam duży transport chyba 20 t przyjeżdża na Węgorzyno w ramach współpracy między 
gminami 41 przydzielono nam będą w piątek, czyli jutro tak gdzieś w godzinach południowych, 
popołudniowych włącznie. Ja ustaliłam z szefową OPS - u w Łobzie, że Gmina Węgorzyno 
przyśle transport na poniedziałek i je składujemy i później ustalimy gdzie to przechować ja 
myślę, że nie w piwnicy tylko jakby można było wykorzystać jakieś pomieszczenia 
magazynowego żeby było łatwiej wydawać a 31 ogłosimy a co nie wydamy u nas to 
przekażemy na sołectwa, ale to jest już kwestia organizacyjna 

Pani Burmistrz - tzn. jest to spięte z terminami wypłacania zasiłków, więc tutaj będę 
mieszkańcy z terenu całej gminy to nie chodzi o to, że co nam się nie uda rozdzielić wśród 
miasta proszę tak nie zrozumieć. Chodzi, jeśli mieszkańcy z terenu gminy odbierający zasiłek 
nie rozbiorą całej ilości przywiezionych jabłek to wtedy jeszcze spróbujemy poprzez 
dostarczenie Państwu czy poprzez świetlice 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuję Pani Kierownik 
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Pani Burmistrz - kolejna informacja mamy już wykaz, jakie środki z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych zostały przydzielone na poszczególne gminy, które składały wniosek o 
dofinansowanie jak Państwo pamiętacie nasza gmina złożyła na dofinansowanie do remontu 
drogi w Sarnikierzu składaliśmy na 316.000 zł mamy informację, że dostaniemy tylko 80.900 
zł niecałe 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - a w pierwszej wersji było ile? 

Pani Burmistrz - 316.000,00 zł nie wiem czy to jest oczywiste to może dopowiem, że w 
związku z tym o że o te 240.000,00 zł mniej to ja po prostu będę musiała z innego zadania 
zabrać żeby dołożyć tych brakujących środków do zorganizowania remontu drogi, 31 maja są 
już zapowiedziane wybory do Izby Rolniczej, będą przygotowane wykazy, którzy rolnicy są 
uprawnieni do brania udziału w takim glosowaniu już jest cały kalendarz wyborczy. Jeszcze o 
babach i palmach w sobotę, jak co roku gminny konkurs na najpiękniejszą palmę w Przytoniu 
wraz z Sołectwem Przytoń również ze Stowarzyszeniem Przytońskim a następnego dnia w 
niedzielę jest jarmark Baba Wielkanocna, powiatowy jarmark w Łobzie myślę, że wszystkie 
biorące udział w naszym konkursie gminnym palmy również zostaną przez Państwa 
przewiezione i życzę powodzenia 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - na stole prezydialnym są takie kolorowe pisanki nie 
wiem czy tym rzucać będzie można czy nie, ale możemy zaprosić dzisiaj w Ginawie będzie 
nauka, warsztaty malowania jajek o 17.00. Przechodzimy do tematu świątecznego chciałbym 
wszystkim Radnym, Sołtysom i nam wszystkim szczerze pożyczyć zdrowych wesołych świąt 
wielkanocnych, syto zastawionego stołu żeby nie brakowało tego jadła i jajek, mokrego 
poniedziałku i dosłownie i w przenośni i dużo wody w poniedziałek, przyjemnej atmosfery w 
gronie rodzinnym a to też są święta to i sąsiadów, przyjaciół, przyjemnego świętowania, 
wszystkiego najlepszego! 

10. Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - zamykam V I sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 38 ponumerowanych stron, oraz 15 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący [y Miejskiej 
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